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Yolcu yola çıktı
gerisi İzmirli’de
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“DURUM İÇLER ACISI”
MENEMEN Ziraat Odası Başkanı Yücel
Altıntaş, “Deri fabrikasının olduğu alanı
serbest bölgeye çevirdiler. Şimdi ikinci
bir serbest bölge için çalışıyorlar. Tarım
arazilerini molozla dolduruyorlar. Birinci
sınıf tarım arazileri göz göre yok oluyorlar.
Tarım bitme noktasına geldi. Sadece toprak
değil su da kirleniyor. Ya tarım olacak ya da
sanayi. Menemen’de tarımın bitmemesi için
sanayinin başka bölgelere kaydırılması
lazım. Biz tarımla uğraşanlar için durum
içler acısı” ifadelerini kullandı. 

“ÇİVİ ÇAKILMAMALI”
“TARIM alanlarının üzerine bir çivi dahi
çakılmamalı” uyarısı yapan Prof. Dr. Doğan
Yaşar da, “Tarım dünyada bir numaralı
endüstri ve öyle kalmaya devam edecek.
Dünyanın neresine giderseniz gidin hiçbir
ülkede tarım alanına böyle bir şey
yapamazsınız” derken Ziraat Mühendisleri
Odası İzmir Şube Başkanı Hakan Çakıcı da,
“Bölgeyi derinden etkileyecek bir proje
olduğu için buna karşıyız. Menemen
Ovası’nda ne yazıkki tarım alanlarının
yağmalanması durumu var” dedi. � 5’te

EGEYaş Meyve Sebze İhracatçıları
Birliği’nin 2023 yılı Olağan Mali Genel
Kurul Toplantısıyla birleştirilen “İhracatın
Yıldızları Ödül Töreni”nde yaş meyve
sebze ve meyve sebze mamulleri
sektöründe en çok ihracat yapan beş
firma ödüllerini aldı. � 9’da

Gurur verenleri
gururlandırdılar

İZMİRBüyükşehir Belediyesi, Çeşme'nin
Çiftlik Mahallesi'nde ruhsatsız olduğu
tespit edilen Tiny House türü yapıların
kaldırılması için harekete geçti.
Büyükşehir belediyesi ekipleri, bölgede
bulunan imara aykırı yapıların da yıkımını
yaparak molozları temizledi. � 6’da

Ruhsatsız Tiny 
House yıkımı

İYİ Parti’nin 5.
Olağanüstü
Kurultayı’nda Genel
Başkan seçilen
Müsavat Dervişoğlu,
görevi Meral
Akşener’den
devraldı. Sıcak bir
atmosferin yaşandığı
törende dostluk
rüzgarı esti. � 4’te

Deprem uzmanı Prof. Dr. Naci Görür, "Bugünlerde daha çok Tunceli, Bingöl
Karlıova, Erzincan ile 15 fayın olduğu İzmir'de de endişemiz var" açıklaması yaptıOrman yangını

yanında hiç kalır
TORBALI,Kemalpaşa ve Bayındır’ın
ormanlık alanlarında ortaya çıkan çam kese
böcekleri, kızılçam ağaçlarında tahribata
yol açtı. Böceklerin neden olduğu tahribatın
orman yangınlarından daha ciddi sonuçlar
ortaya çıkardığı belirtildi. � 3’te
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SENDİKALAR, STK’ler ve odalar
tarafından oluşturulan 1 Mayıs Tertip
Komitesi’nce Gündoğdu Meydanı’nda
1 Mayıs mitingi düzenlendi.
Kutlamalar kapsamında İzmir
Emniyeti  güvenlik önlemleri aldı. .
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Cemil Tugay da, korteje katılarak
Gündoğdu Meydanı’na emekçilerle yürüdü. 

1Mayıs mitingi, hayatını kaybeden
işçilerin anılmasıyla başladı. Mitingde
konuşan DİSK Ege Bölge Temsilcisi
Memiş Sarı, “Ekmeğimizin her gün
ama her gün küçüldüğü, gelirde,
vergide adaletsizliğin arttığı bu

süreçte hükümetin yoksullaştırıcı
ekonomik programına karşı 1 Mayıs’ta

alanlardayız” diye konuştu. � 2’de
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Menemen Ovası’nda sanayileşmeye geçildi. Çiftçiler tarım ve sanayinin iç içe
olmasından şikayetçi. Uzmanlar da ova alanına bir çivi dahi çakılmaması uyarısı yaptı
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Doğan YaşarYücel Altıntaş Hakan Çakıcı

DİDAR
DEMİRCİ

PROF.Dr. Görür, Türkiye'de büyük ölçüde
ciddi deprem bölgelerinin olduğuna dikkati
çekerek, "Deprem sürekli olacağına göre
yapacağımız tek şey ileri teknoloji
ülkelerinde, bilimin egemen olduğu ülkelerin
yaptığı gibi deprem dirençli kentleri
oluşturmak" ifadelerini kullandı.  � 3’te
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İZMİR Şehir Tiyatroları’nda yönetmen
Orhan Alkaya’nın yorumuyla sahnelenen
“Yolcu”nu yolculuğu başladı. Heyecan ve
gururla eseri anlatan yönetmen Alkaya
“İzleyiciler oyundan çıktıktan sonra
kendilerini daha yüksek bir yerde
hissedecekler” diyerek seyircideki 
etkiyi yorumladı.� 8’de
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İzmir’de 1 Mayıs Emek ve Dayanışma Günü
kutlamalarının bu sene de adresi Gündoğdu
Meydanı oldu. DİSK Ege Bölge Temsilciliği,
Türk-İş Ege Bölge
Temsilciliği, KESK
İzmir Şubeler
Platformu, İzmir Tabip
Odası, İzmir Barosu ve
TMMOB İzmir İl
Koordinasyon
Kurulu’nun oluşturduğu
1 Mayıs Tertip Komitesi
tarafından Gündoğdu
Meydanı’nda 1 Mayıs
mitingi düzenlendi.
Sendikalar, odalar ve
siyasi partiler belirlenen
kortej başlangıç
noktalarından
(Alsancak Liman girişi, Basmane Meydan,
İzmir Barosu önü ve Cumhuriyet Meydanı)
Gündoğdu Meydanı’na ellerinde pankartlarla
slogan atarak yürüdü.

1 Mayıs kutlamaları kapsamında İzmir
Emniyeti de geniş güvenlik önlemleri aldı.
Konak’ta miting alanına giden bazı yollar trafiğe
kapatıldı. 

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil
Tugay, Kültürpark Lozan Kapısı önünden 1
Mayıs etkinlikleri kapsamında düzenlenen
korteje katılarak Gündoğdu Meydanı’na
emekçilerle birlikte yürüdü. Başkan
Tugay’a, CHP İzmir İl Başkanı
Şenol Aslanoğlu, CHP
sözcüsü Deniz Yücel, CHP
İzmir milletvekilleri, ilçe
belediye başkanları ve
partinin ilçe başkanları
ile partililer eşlik etti.

Gündoğdu
Meydanı’na yürüyen
kalabalıkta basın
mensuplarına 1 Mayıs’a
ilişkin açıklamalarda
bulunan Yücel, Taksim
Meydanı’nın gösteri ve
yürüyüşlere kapatılmasına ilişkin
önemli mesajlar verdi. Dayanışmanın
ve emek mücadelesinin Taksim üzerinden
engellenemeyeceğinin altını çizen Yücel,
“Bugün emek mücadelesi için, haksızlığa,
hukuksuzluğa uğrayanlar için sembol bir gün.
İstanbul'da yaşananlar tabii ki ülkemiz
demokrasisi adına gerçekten üzüntü verici. Ama
bu emek mücadelesini, işçinin, emekçinin
dayanışmasını, hakkını aramasını hiçbir şekilde
zor kullanarak alanları kapatarak, Taksim'i
kapatarak engelleyemezler” diye konuştu.
‘AYDINLIK GÜNLERE…’

Her daim emeğin yanında olduklarını
belirten İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı

Tugay, “Biz bütün 1 Mayıslar’da hep alanlarda
olduk. Bu sene de öyleyiz. Emeğin, hakkın
yanında olduğumuzu, demokrasinin eşitliğinde

olduğumuzu bugün de her
zaman olduğu gibi
gösteriyoruz. İnşallah
aydınlık günlere adım adım
yürüyoruz. 1 Mayıs tüm
emekçilere tüm halkımıza
kutlu olsun” dedi. Emek
mücadelesinin tüm haklar
alınana kadar devam
edeceğini vurgulayan CHP
İzmir İl Başkanı Aslanoğlu
da, “CHP örgütleri
sadece bugün
değil bugüne
kadar
emek

mücadelesi neredeyse
CHP’liler hep orada
oldu. Bugünden sonra
da işçinin Emekçinin,
emeklinin yanında
olmaya devam
edecekler. Ta ki gasp
edilen hakları geri
alınana kadar”
sözlerini kaydetti.

İzmir 1 Mayıs
Tertip Komitesi

adına 1
Mayıs

açıklamasını
Türk-İş Ege
Bölge Temsilcisi
Hayrettin Çakmak
okudu. Emek ve
demokrasi
mücadelesinde
hayatını kaybedenleri

hatırlatan Çakmak,
“2024 1 Mayıs İşçi

Bayramı’nı coşkuyla
kutlarken, işçi sınıfının ve tüm

ezilenlerin haklarını savunmak
için, canlarını ortaya koyanları, emek

ve demokrasi mücadelesinde yitirdiğimiz,
1977’nin 1 Mayıs’ında Taksim’ de katledilen
canlarımızı bir kez daha saygı ile anıyoruz.
Buradan 1 Mayıs’ı kutlamak için ülkenin dört
bir yanından Taksim’e çıkanlara selam olsun
diyoruz” dedi. Çakmak, “Ekmeğimizin her gün
ama her gün küçüldüğü, gelirde, vergide ve
ülkede adaletsizliklerin arttığı, hak ve
özgürlüklerimizin alabildiğine kısıtlandığı bu
süreçte, haksızlığa, hukuksuzluğa, adaletsizliğe
karşı itirazlarımızı Cumhuriyetin ikinci
yüzyılında buradan, yani 1 Mayıs
meydanlarından başlatıyoruz” sözlerini kaydetti.

Çakmak konuşmasının devamında şu

ifadelere yer verdi:
“2024 1 Mayıs’ ın da Anayasamızda

tanımlanan demokratik, laik ve
sosyal hukuk devletinin işler
hale gelmesi için eşitlik,
demokrasi ve adalet için
mücadelemizi inatla,
ısrarla ve kararlılıkla
sürdürmeye devam
edeceğiz. Gelecek, işçi
sınıfının ve tüm
emekçilerin ellerinde
yükselecektir. Bizler
sadece işçilerin değil, tüm

emekçilerin,
kadınların,

çocukların
ve

ötekileştirilen
tüm kesimlerin,

doğanın ve tüm
canlıların haklarını
sonuna kadar
savunacağız. Ve
insan onuruna
yaraşır koşullarda
yaşayabilmek için
azim ve kararlılıkla

kavgamızı
sürdüreceğiz.”

Bornova Belediye
Başkanı Ömer Eşki, 1

Mayıs Emek ve
Dayanışma Günü’nde

Bornovalılarla birlikte önce
metro istasyonuna sonra da CHP

örgütüyle birlikte Lozan Meydanı’ndan
Gündoğdu Meydanı’na yürüdü. Başkan Eşki,

Gündoğdu Meydanı’nda içinden geldiği emek
mücadelesine destek verdi. Karşıyaka

Belediye Başkanı B. Yıldız Ünsal,
1 Mayıs’ta kurum emekçileri ve

CHP İlçe Örgütü ile omuz
omuza yürüyerek birlik ve

dayanışma mesajları
verdi. Başkan Ünsal,
“Ülkemizde emeğin ve
emekçinin değerinin
bilindiği bir toplumsal
yaşam kurabilmek en
büyük idealimizdir. Alın

terinin en kutsal değer
olduğuna inanıyor, tüm

zorluklara ve
imkansızlıklara karşın daha

adil bir düzen için tüm
gücümüzle mücadele ediyoruz. Sosyal

adaletin sağlandığı, emeğin değerini bulduğu ve
emekçilerin daha insanca koşullarda
yaşamlarını sürdürebildiği bir Türkiye’ye
kavuşana kadar bu ortak mücadeleyi
sürdüreceğiz. Emeğin ve alın terinin gücüyle
geleceği hep birlikte inşa edeceğiz” diye
konuştu. 

Urla Belediye Başkanı Selçuk Balkan da
işçilerin bayramını kutladığı konuşmasında,
“Görev yaptığım sürece şunu bilmelisiniz ki her
zaman işçiden ve emekçiden yana olacağız”
dedi. Foça Belediye Başkanı Saniye Bora Fıçı, 1
Mayıs Emek ve Dayanışma Günü’nde belediye
çalışanlarıyla bir araya geldi. 

Başkan Saniye Bora Fıçı, ‘‘Önümüzdeki
süreçte Foça’yı hak ettiği noktaya getirmek için
elimizden gelen gayreti gösterip çok çalışacağız.
Sizlere güveniyorum ve emekleriniz için
hepinize çok teşekkür ediyorum’’ dedi.

İstanbul'da 1 Mayıs Emek ve
Dayanışma Günü'nde kısıtlama
tedbirleri çerçevesinde Taksim'e
girişler yasaklandı. Yasağa
rağmen Saraçhane'de toplanan
çeşitli sendika üyeleri sloganlar
attı. Polis ekipleri kalabalık gruba
uyarıda bulunurken, uyarıları
dikkate almayan grup ellerindeki
bayrakların sopalarıyla
bariyerleri aşmaya çalıştı. Polis
ekipleri uyarıları dikkate almayan
gruplara biber gazıyla
müdahalede bulundu. Ekiplerin
kalabalık grubu dağıtmaya
çalıştığı anlar ve grupların
ellerindeki bayrak sopalarıyla
polis kalkanına vurdukları anlar
fotoğraf karelerine yansıdı.
Fotoğraflarda, bazı vatandaşların
polis kalkanına tekme attığı anlar
da görüldü. SA
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1 Mayıs Emek ve Dayanışma Günü, tüm yurtta olduğu gibi İzmir’de de kutlandı. Gündoğdu
Meydanı’ndaki kutlamada emekçiler, demokrasi, adalet ve eşitlik vurgusu yaptı

Gündoğdu

Meydanı’nda düzenlenen 1

Mayıs mitingi, hayatını kaybeden

işçilerin anılmasıyla başladı. Mitingde

konuşan DİSK Ege Bölge Temsilcisi Memiş

Sarı, “Bugün Gündoğdu Meydanı’ndan taksime

bir selam gönderiyoruz. Yılın 365 günü sömürülen,

horlanan milyonlar tepkilerini dile getirmek için

meydanlarda toplandı. Bu ülkenin tüm değerlerini

üreten işçilerin emekçilerin siyasilerin yoksullaştırıcı

ekonomik politikalarına dur dediği bir dönemde

alanlardayız. Ekmeğimizin her gün ama her gün

küçüldüğü, gelirde, vergide adaletsizliğin artığı bu

süreçte hükümetin yoksullaştırıcı ekonomik

programına karşı 1 Mayıs’ta alanlardayız.

Ülkemizde güçlü bir tarihi olan 1 Mayıs

işyeri işyeri, sokak sokak, meydan

meydan” diye konuştu.

DİDAR
DEMİRCİ

Memiş
Sarı

Hayrettin
Çakmak
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Deprem uzmanı Prof. Dr. Naci Görür, "Bugünlerde daha çok Tunceli, Bingöl
Karlıova, Erzincan ile 15 fayın olduğu İzmir'de de endişemiz var" dedi

‘Bizi endişelendiriyor!’
Aralarında İzmir de var

ORMANLARIN KORONASI
ÇAM KESE BÖCEKLERİ

Bilim Akademisi üyesi, yer
bilimci ve deprem uzmanı Prof. Dr.
Naci Görür, Manisa Genç İş
İnsanları Derneği (MAGİAD)
tarafından düzenlenen 'Manisa
Depreme Hazır mı?' paneline
katıldı. Panel öncesi basın
mensuplarının soruları yanıtlayan
Prof. Dr. Görür, Türkiye'de büyük
ölçüde ciddi deprem bölgelerinin
olduğuna dikkati çekerek,
"Deprem sürekli olacağına göre
yapacağımız tek şey ileri teknoloji
ülkelerinde, bilimin egemen
olduğu ülkelerin yaptığı gibi
deprem dirençli kentleri
oluşturmak" ifadelerini kullandı.
Manisa'nın deprem kenti olduğunu
belirten Prof. Dr. Görür, "Manisa,
tarihi dönemlerden tutun çok yakın
zamanlara kadar 7 ve üzerine çıkan
büyük depremlerin olduğu bir yer.
Dolayısıyla Manisa'da deprem
olacak. Ne zaman olacağını
söyleyemiyoruz ama eğer deprem
olursa yine Manisa'da önemli
ölçüde can ve mal kaybederiz.
Onun için deprem gelmeden önce
Manisa'yı deprem dirençli yapalım.
Bugünkü anlayışa göre bir kenti
depreme hazırlama denilince
bütün siyasilere dikkat edin,
hemen 'Kentsel dönüşüm' diyorlar.
Kentsel dönüşümü yeni bina

yapma, yapı stokunu geliştirme
şeklinde düşünüyorlar. 'Yapı stoku'
denilince halkın hoşuna gidiyor, ev
yapılıyor. Müteahhidin hoşuna
gidiyor, çünkü bina yapılıyor.
Malzeme satıcısının hoşuna
gidiyor, malzeme satıyor.
Siyasetçinin hoşuna gidiyor, oy

alıyor. Manisa'daki binaları
tümüyle yenileseniz bile Manisa'yı
deprem dirençli yapamazsınız"
dedi. Prof. Dr. Görür, Türkiye'de
son günlerde endişe duyduklarına
dikkati çekerek, "Bugünlerde daha
çok Tunceli, Bingöl Karlıova,
Erzincan yörelerimiz biraz

endişelendiriyor. İzmir'de de bir
endişemiz var. Çünkü İzmir'de 15
tane fay var. İzmir yarımadasını
kesen fayların özelliklerini
bilmiyoruz. O faylar ne zaman
deprem üretiyor, nedir?
Bilmediğimiz için sorun olarak
düşünüyoruz" diye konuştu. (DHA)

İzmir’de yaşayan 19
yaşındaki Dilan B., hayatı
boyunca kimliğe ve
vatandaşlığa sahip
olmadı. Annesi sınır dışı
edilen ve babasını hiç
görmeyen genç kızın
dramı filmleri
aratmayacak türden. Şu
anda kimliksiz yaşadığını
ve herhangi bir ülke
vatandaşlığının
bulunmadığını vurgulayan
genç kız, “Ne Türk ne Azerbaycan
vatandaşıyım. Eğitim hayatıma
devam edemiyorum. Hayallerim var,
okumak istiyorum. Kendi
ayaklarımın üzerinde durmak

istiyorum. Bu
konuda yetkili
kişilerden yardım
istiyorum. Bu
ülkede doğdum, bu
ülkede büyüdüm.
Bu ülkenin ana
dilini konuşuyorum.
Ülkemi çok
seviyorum. Bu
ülkenin vatandaşı
olmak istiyorum.
Lütfen bana bu

konuda yardımcı olun” dedi.
Kimliğinin bulunmaması sebebiyle
çeşitli sorunlar yaşadığını anlatan
Dilan, “Sağlık sıkıntılarım oluyor.
Hastaneye gidemiyorum. Sığınmacı

kimliğim varken de
hastaneye ücrete
tabi tutularak
gidiyordum. Başıma
bir şey gelmesinden
ve hasta olmaktan
korkuyorum.
Annemin ve
babamın hatalarının
bedelini ben
ödemek
istemiyorum. Onlar
gibi de olmak

istemiyorum. Ben kendi ayaklarımın
üzerinde duran genç bir kadın
olarak; hem okumak istiyorum hem
de hayatımı düzene sokmak
istiyorum” diye konuştu. (İHA)

Torbalı, Kemalpaşa ve
Bayındır’ın ormanlık alanlarında
ortaya çıkan çam kese böcekleri,
kızılçam ağaçlarında tahribata yol
açtı. Böceklerin neden olduğu
tahribatın orman yangınlarından
daha ciddi sonuçlar ortaya
çıkardığı belirtildi. Nisan ve mayıs
aylarında ortaya çıkan çam kese
böceklerinin ağaçların gelişimini
durdurup yapraklarını sarartıp
kurutuyor. İklim değişikliğinin
hayatın her alanında kendisini
gösterdiğini ifade eden Torbalı
Ticaret Odası Başkanı
Abdulvahap Olgun, "Tam da
çamların filiz atacağı, sürgün
vereceği ve gelişeceği dönemlerde

tırtıl şeklindeki çam kese böcekleri
bu gelişimi durduruyor. Yeşilliğin
tepesinde nisan ve mayıs aylarında
bir grilik oluşuyor" dedi. Ülke
olarak orman yangınları
konusunun üzerinde hassasiyetle
durulduğunu söyleyen Olgun, çam
kese böceklerinin neden olduğu
tahribatın daha fazla olduğunu
öne sürdü. Torbalı'nın önemli bir
sanayi ve tarım kenti olduğunu
hatırlatan Olgun, orman
varlıklarının oldukça kıymetli
olduğunu belirtip, "Geçmiş
yıllarda insan sağlığını tehdit eden
'korona virüs' hastalığı çıkmıştı.
Ormanların da koronası çam kese
böceğidir. Mücadele etmenin tam

zamanı. 3-4 yıl önce de bu çağrıyı
yapmıştık. Bizim çağrımızdan
sonra Orman Bakanlığı yetkilileri,
yine bu böceğin düşmanı olan
başka bir böceği bu bölgeye
salarak azalma sağladı. Son
yıllarda azalmıştı. Ama bu yıl
tekrar hortladı" ifadelerini
kullandı. Torbalı Belediye Başkan
Yardımcısı ve ziraat teknikeri
Kadir Gözütok da, " Geçmişte
belediyemize ait kızılçam
ormanlık alanında bakteriyle
mücadele etmiştik. Bu sezonun
başlamasıyla birlikte tüm makine
ekipmanla yine katkılarımıza
devam edeceğiz" diye konuştu.
(DHA)
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Deniz patlıcanı stoklarının yeniden
zenginleştirilmesi için Ege Üniversitesi (EÜ)
Su Ürünleri Fakültesi öncülüğünde
yürütülen çalışmalarda, yaklaşık 5 bin deniz
patlıcanı üretildi. Proje kapsamında üretilen
deniz patlıcanlarının doğal stokların
zenginleştirilmesi için denizlere bırakılması
ya da ihraç edilmesi hedeflenirken, projenin
danışmanlığını yapan EÜ Su Ürünleri
Fakültesi Yetiştiricilik Bölümü öğretim üyesi
Doç. Dr. Mustafa Tolga Tolon, "Geldiğimiz
nokta itibariyle artık sofralık boyda deniz
patlıcanı üretimi aşamasına geçmiş
bulunuyoruz" dedi. Deniz patlıcanı
popülasyonunun sadece Türkiye'de değil,
diğer ülkelerde de azaldığını ifade eden Doç.
Dr. Tolon, "Elverişli şartlara sahip olan her
yerde, uygun imkanları olan tesislerde bu tür
üretilebilir" diye konuştu. (DHA)

Gece bekçileri
kuş uçurtmuyor
Manisa İl Emniyet Müdürlüğü Çarşı
Mahalle Bekçileri tarafından okullar ve
çevrelerinde denetim gerçekleştirildi.
Vatandaşların huzur ve güvenliğinin
sağlanması için 00.00-05.00 saatleri
arasında 29 ekip 62 personelin
katılımıyla 43 okul ve çevresi kontrol
edilerek 37 şahsın sorguladığı
belirtildi. Kontrol ve denetimlerde
olumsuz bir durumla karşılaşılmadığı,
gerek okul güvenliği, gerekse
öğrencilerin her türlü tehlikeden
korumak için ekiplerin çalışmalarına
devam edeceği bildirildi. (İHA)

Şüpheli kişilere
havadan baskın
İzmir’de polis ekiplerince belirlenen 14
hedef şahsa yönelik gerçekleştirilen
helikopter destekli operasyonda 13
şüpheli yakalandı. Operasyon
kapsamında yapılan aramalarda ise, 11
tabanca, 1 otomatik tüfek, 20 gram
esrar, 190 adet uyuşturucu hap, 17.86
gram metamfetamin ve çok sayıda silah
parçası ele geçirildi. Yakalanarak
gözaltına alınan şahısların emniyetteki
işlemlerinin sürdüğü öğrenildi. (İHA)

Kardeş katili
artık cezaevinde
Afyonkarahisar'da çıkan kavgada
ağabeyi Süleyman Bayrakçeken’i
bıçaklayarak öldürdüğü iddia edilen
zanlı tutuklandı. İl Emniyet
Müdürlüğü’ndeki işlemleri
tamamlanan G.B, sağlık kontrolünün
ardından adliyeye sevk edildi. Zanlı,
çıkarıldığı nöbetçi sulh ceza
hakimliğince tutuklandı. Güvenevler
Mahallesi'nde bulunan rezidansın 12.
katındaki iş yerinde ağabeyini (46)
bıçaklayarak öldürdüğü iddia edilen
G.B. (34) gözaltına alınmıştı. (AA)

Yine Yunan itti
yine kurtardık!
Sahil Güvenlik Komutanlığı ekipleri,
Dikili açıklarında can salları
içerisinde düzensiz göçmenlerin
olduğu bilgisi üzerine bölgeye ekip
sevk etti. Yunanistan unsurlarınca
Türk kara sularına geri itildikleri
belirlenen iki can salındaki 15'i çocuk
41 düzensiz göçmen karaya çıkarıldı.
Aynı bölgede ekipler, bottaki 7'si
çocuk 19 göçmeni daha kurtardı.
Düzensiz göçmenler, işlemlerinin
ardından İl Göç İdaresi Müdürlüğü’ne
teslim edildi. (İHA)
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“Bir fidanla başladık
‘İyiler ormanı’ olduk”

Bilal Saygılı'dan 
1 Mayıs mesajı
AK Parti İzmir İl Başkanı Bilal

Saygılı, 1 Mayıs Emek ve
Dayanışma Günü dolayısıyla
mesaj yayımladı. Saygılı,
mesajında 1 Mayıs'ın işçilerin
haklarına ve emeğin değerine
dikkati çeken, dayanışma
ruhunu güçlendiren bir gün
olduğunu belirtti. Saygılı, "Zor
bir dönem yaşadık ancak
kazanan, büyüyen ve gelişen bir
Türkiye hedefimizden asla
vazgeçmedik. Bu yolda en
büyük payın çalışan kesimin,
emekçilerin olduğunu asla
unutmadık. Emeğin hakkını
vermeyip, demokrasi ve emek
dostu rolü yapanlardan asla
olmadık. Önümüzdeki süreç,
işçilerimizin enflasyona
ezdirilmeden hızla refaha
kavuşacağı yeni gelişmelere
gebedir" ifadelerini kullandı.
(AA)

Partisinin 5. Olağanüstü
Kurultayı’nda Genel Başkan
seçilen Müsavat Dervişoğlu, görevi
devralmak için parti genel
merkezine gitti. Dervişoğlu’nu
kapıda İYİ Parti’nin kurucu Genel
Başkanı Meral Akşener karşıladı.
Dervişoğlu ve Akşener, daha sonra
partilerin alkışları arasında devir
teslim için makam katına çıktı.
Dervişoğlu ve Akşener, burada
karşılıklı sohbet etti.

Dervişoğlu yaptığı konuşmada,
“İYİ Parti'nin Türk demokrasisi
için bir fidan dikmesiyle o fidan,
kutlu bir çınara dönüştü. Güçlendi
ve büyüdü. Mensuplarını ve yol
arkadaşlarını hiçbir zaman
utandırmadı. Ben bu devir teslim
töreninde dikmiş olduğu fidanın
aslında orman olduğunun
müjdesini vermeye geldim. Şimdi
‘İyiler ormanı’ oluşturuyoruz
Sivas’ta Ovacık bölgesinde. Bunun
hatırası olarak 2017’de bir fidan
bağışladık. Kabul buyurursanız
teşekkür ederim” ifadelerini
kullandı. İYİ Parti'nin nasıl bir
yolculuk seyrettiğini çok iyi
bildiğini ifade eden Dervişoğlu,
“Devletimiz için de itibar

yolculuğudur çıktımız yolculuk. Bu
yolculuğun her adımında genel
başkanımızın teri ve fedakarlıkları
var. Türk milletinin huzurunda
kendisine partimizi oluşturarak
insanlarımıza yeni bir umut ışığı
vermesi münasebetiyle
şükranlarımı arz ediyorum. Sadece
bir koltuk devralmıyorum. Bir
ülküyü, hedefi ve idealleri teslim
alıyorum. Onu da bir bayrak gibi
teslim alıyorum. O bayrağı da
arkadaşlarımla birlikte kutlu
hedeflere götürmenin sözünü

veriyorum” diye konuştu. Akşener
de, “Bu dostluk içerisindeki
değişim Türkiye’ye ve gençlerimize
örnek olacak. Kutuplaşan ve
birbirine düşman hale getirilen
ülkenin fertlerine ve milletimize
rahatlama açısından örnek olacak.
Ben çok mutluyum çünkü. O
bayrak hepimizin emeği olan bir
bayrak. Onu daha yükseğe
çıkaracak” dedi. Devir teslim
töreninin ardından Dervişoğlu,
Akşener’i genel merkez önünde
uğurladı. (İHA-AA)

AK Parti Karşıyaka İlçe
Başkanı Selahattin Köse,
Karşıyaka Belediyesi'ndeki mali
kriz nedeniyle aylardır
maaşlarını zamanında alamayan
belediye çalışanlarını unutmadı.
Köse, 1 Mayıs Emek ve
Dayanışma Günü'nde belediye
önünde basın açıklaması
yaparak, alın terinin ve emeğin
karşılığını almak isteyen işçilerin
sonuna kadar yanında
olduklarını söyledi. Köse, "İşçi
kardeşlerimizin yaşadığı
zorluklar ve sıkıntılar, daha fazla
göz ardı edilemez. Çalışanlara
maaş bile verilememesinin ayıbı,
Sayın Cemil Tugay'a aittir" diye
konuştu. İşçilerin haklı
mücadelesini desteklediklerini
ifade eden Köse, "İşçi ve emekçi

kardeşlerimizin adına
sesleniyoruz; ayın sonunu nasıl
getirecekler? Çocuklarının okul
masraflarını nasıl
karşılayacaklar? Kiralarını nasıl
ödeyecek ve kısacası nasıl ayakta
duracaklar? Seçim döneminde
verilen sözlerin, işçiye söylenen
pembe yalanların günümüz
itibari ile karın doyurmadığı
aşikardır. 

Şu anda Karşıyaka Belediye
Başkanlığını icra eden Behice
Hanım, çaresizlik içinde.
Personel A.Ş çalışanlarının
maaşlarının 3'te birini, Kent A.Ş.
çalışanlarının maaşlarının da
sadece 10 bin TL’sini ödemiştir.
Belediye memurlarının 3 aylık
sosyal denge tazminatlarını
ödemeyerek büyük bir acziyet

göstermiştir" diye konuştu. Köse,
AK Parti olarak örgütlenme,
sendikal haklar, ücretler ve işçi
sağlığı konularında önemli
adımlar attıklarını da ifade
ederek, "İşçi kardeşlerimizin
refahı ve güvenliği için sürekli
olarak çalışıyor ve iyileştirmeler
yapmaya gayret ediyoruz. Bu
bağlamda işçi kardeşlerimizin
emeğini ve alın terini asla
unutmuyoruz. Geçmişte olduğu
gibi bugün de işçi
kardeşlerimizin yanında olmaya
devam edeceğiz. Bu vesileyle,
tüm işçi kardeşlerimizin 1 Mayıs
Emek ve Dayanışma Günü'nü en
içten dileklerimle kutluyor,
sağlık, mutluluk ve başarı dolu
günler diliyorum" dedi.
(Haber Merkezi)

AK Parti’den maaş 
mağdurlarına destek

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, 1
Mayıs Emek ve Dayanışma Günü dolayısıyla
sosyal medya hesabından paylaşımda bulundu.
Erdoğan mesajında "Ülkemizle birlikte tüm
dünyada kutlanan 1 Mayıs Emek ve Dayanışma
Günü’nü tebrik ediyorum. Helal rızık peşinde
koşan tüm işçi ve emekçi kardeşlerime selam
ve sevgilerimi gönderiyorum" dedi.
Cumhurbaşkanı Erdoğan kutlama öncesi
yaptığı açıklamada "Muhalefet ve bazı marjinal
yapılar 1 Mayıs'ın bayram havasına gölge
düşürmeye çalışıyor. Sendikalarımızı ve siyasi
partilerimizi 1 Mayıs atmosferine zarar verecek
adımlardan uzak durmaya davet ediyorum"
ifadelerine yer vermişti. (AA)

‘Tüm işçi ve emekçi 
kardeşlerime selam’

İstanbul Saraçhane’deki 1 Mayıs Emek ve
Dayanışma Günü kutlama programına katılan
CHP Genel Başkanı Özgür Özel, "Buradakiler
de ne teröristtir ne marjinaldir ne yasa dışı
yapılardır. İmkan olsa sizin de
yararlanacağınız sendikaların üyeleri ve
sendikasız işçilerdir. Onları düşman, terörist
görüp size verilen kanunsuz emirlerle onlara
müdahale edip, onların yaralanmasına, zor
durumda kalmasına sebebiyet vermeyiniz. Bu
meydandaki emniyet güçleri de emekçiler de
siyasetçiler de bu ülkenin evlatlarıdır ve
kardeştir. Bu kardeşliği egemen kılacağız.
Yaşasın 1 Mayıs, yaşasın Türkiye ve dünya işçi
sınıfının mücadelesi" ifadelerini kullandı. (AA)

‘Bu güzel kardeşliği 
egemen kılacağız’

Gerçek
saldırı mı,
trajikomik
tiyatro mu?

Biz gazeteciler, köşe yazarları gelişen her
olaya kuşkuyla bakarız. Olayları ve
gelişmeleri incelediğimizde sonuçlar vahim
görünüyor. İsrail 6 aydır Gazze’de 40 bine
yakın kadın, çocuk ve masum sivili katledip
şehri yerle bir etmişken tüm dünya
kamuoyunda İsrail’e karşı tepkiler had
safhaya gelmişken, Netenyahu kabinesi
hakkında savaş suçu davaları açılmışken,
İsrail’in kendi halkı dahi, Netanyahu
hükümetine ve özellikle Netenyahu’ya karşı
gösteriler yapmakta iken, İspanya ve
İrlanda başta olmak üzere birçok ülke
Filistin Devletini tanımaya hazırlanırken...
Yahudi ve Anglo-sakson aklı güzel bir
tiyatro kurguladı ve İran da seve seve bu
oyunda başrolü oynamayı üstlenmiş olarak
göründü!

Neymiş, Şam konsolosluğu saldırısına
misilleme olarak 100 dron ve seyir füzesi ile
İsrail'e saldırmışmış ama bunların hemen
hepsi henüz Suriye ve Ürdün hava
sahasında iken İsrail, Amerika ve İngiltere
tarafından düşürülmüşmüş. Düşürülen
İHA’lardan birinden fırlayan şarapnel
parçası da çöldeki bir Bedevi yerleşkesine
düşmüş, bir çocuk hafif yaralanmış! Hepsi
topu topu bu kadar mı?
Ama bu sayede ne olmuş?
- Batı ittifakı İsrail’i İran'a karşı korumak
üzere kenetlenmiş ve bundan sonra
istedikleri ülkenin hava sahasında
operasyon yapmayı kendilerine hak saymış!
- Katil İsrail devleti bir anda başlarına
bombalar yağdırılmaya çalışılan (!) mazlum
ülke oluvermiş,
- Netenyahu ve kabinesini protesto edenler
dâhil, tüm Yahudiler hükümete destek
vermeye başlamış,
- İsrail'in bundan sonraki saldırılarına adeta
meşruiyet atfedilmiş!

Sanırım şimdi katil Netenyahu, "Nerede
kalmıştık" diyerek Gazze’yi yerle bir
etmeye, masumları katletmeye "gönül
rahatlığı" ile devam edecek. Tarihi boyunca
hep İslam ülkeleri ile savaşmış, kâfir hiçbir
devletle çatışmaya dahi girmemiş olan İran
da, vatandaşının "gazını almış" olarak
üstlendiği misyonu ve Batının gelecekteki
tiyatrolarında alacağı rolü düşünerek gayet
mutlu, mesut işine devam edecek!

Yaaa İran! İsrail’in büyük şehirlerine şu
meşhur Şahap füzelerinden 1000 tane
fırlataydın da göreydim seni ve ‘Helal
olsun’ diyeydim! Hadi bu olmaz diyorsan
sana en yakın İsrail konsolosluğunu
(Ermenistan'da) misilleme olarak vursaydın
ya! Yok o da olmaz, çünkü o zaman
Ermenistan'da operasyon yapman
gerekirdi, ama onu asla yapmazsın; çünkü
sen Ermenistan’ın dostusun.. Azerbaycan
ve Türkiye'ye karşı her zaman
Ermenistan’ın yanında oldu! Dini liderlerin
yönettiği Müslüman bir ülke olan İran’ın
yaptığı bu harekete ne demelidir?

İnsan hakları, teori gerçeği ve pratiği ile
yaşamda yerini almalıdır. Bu örnekte
İngilizler’in amaçları doğrultusunda
verdikleri kararlar ve eylemler etik
sorgulamayı da beraberinde getirmelidir.
“Birine göre adaletli olan şey, diğerine göre
haksızlıktır; birine göre güzel olan, diğerine
göre çirkindir; birine göre bilgelik olan,
diğerine göre çılgınlıktır.” Bu durumda
insanın özdeşleştiği şey vicdanıdır. Kişilik
ise olaylar karşısında tekrarlanan
davranışların vücut bulmuş halidir. İnsanın
değerli ve doğru eylemde bulunmasının
temeli bilgidir. İnsan olmanın “bilgisine”
sahip olan kişi etik değerlere de sahip
olabilir…

Bilginin özü akıldır: Aklın amacı ise işin
sonundadır ki özellikle netice ile
ilişkilendirilir. Ahlaksız akıllar aldatır.
Vicdanı diri olan akıl uyarıcıdır. Basireti
açık olan akıl, meşru olan çözümü bularak
davranışa hazırlar. Çözümü uygulamak ise
ahlak, akıl, basiret ve vicdan sahibi iradenin
işidir. 

DABAKAN

PİRİNCİNTAŞLARI
VAHAPvdabakan@gmail.com
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İYİ Parti’nin 5. Olağanüstü Kurultayı’nda Genel Başkan seçilen Müsavat Dervişoğlu, görevi
Meral Akşener’den devraldı. Sıcak bir atmosferin yaşandığı törende dostluk rüzgarı esti

Meral 
Akşener

Müsavat 
Dervişoğlu

Selahattin
Köse
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Başkan Tugay
TARKEM’i  aldı
Havra Sokağı üzerinde bulunan

Tarihi Akın Pasajı’nda
gerçekleştirilen TARKEM
Yönetim Kurulu Toplantısı’nda
İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay,
TARKEM Yönetim Kurulu
Başkanlığı’nı oybirliği ile
devraldı. Ortaklığını yüzde 50
kamunun, sivil toplumun yüzde
50’sini de İzmir’e ve
Kemeraltı’na gönül vermiş
insanlar olmak üzere 180
ortağın oluşturduğu 50 milyon
TL sermayeye sahip TARKEM ,
Dr. Cemil Tugay başkanlığında
15 kişilik Yönetim Kurulu
kadrosuyla Kemeraltı ve
Çevresi (Kentsel Yenileme
Alanında çalışmalarına hız
kesmeden  devam edecek.
(Haber Merkezi)

egetelgraf.com’dan 
Memduh Güney’in haberi 

Resmi Gazetede yayınlanan
Cumhurbaşkanlığı Kararı ile
Menemen Serbest Bölgesi’ne yönelik
İzmir-Manisa Planlama Bölgesi
1/100.000 ölçekli Çevre Düzeni Planı
Değişikliği geçtiğimiz günlerde
onaylandı. 2017 yılında yayınlanan
kararla İzmir Menemen Ovası
(Gediz) Büyükova Koruma Alanı
sınırları içerisinde, DSİ Sulama Alanı
içerisinde daha önce ağaçlandırılacak
alan kullanımında olan ve
Uluslararası Ramsar
Sözleşmesi kapsamına
dahil edilen, ülkedeki 14
Ramsar alandan biri olan
önemli kuş alanı ve önemli
doğa alanı sayılan “Gediz
Deltası Sulak Alanı
Tampon Bölge” sınırları
içerisinde sanayi
hareketliliği başladı.
Tarımın, tarım için gerekli
sulamanın bununla birlikte
arkeolojik birçok kalıntının da
olduğu bölgenin kaderini değiştiren
karar bölge halkını derinden
etkiliyor. 

“DURUM İÇLER ACISI”
“Menemen’de tarım ve sanayi iç

içe geçti” diyen Menemen Ziraat
Odası Başkanı Yücel Altıntaş, “Biz
bu işten muzdaribiz” diyerek
durumu aktarıyor. Altıntaş, “Deri
fabrikasının olduğu alanı serbest
bölgeye çevirdiler. Şimdi ikinci bir
serbest bölge için çalışıyorlar. Tarım
arazilerini molozla dolduruyorlar.

Birinci sınıf tarım arazileri göz göre
yok oluyorlar. Tarım bitme noktasına
geldi. Sadece toprak değil su da

kirleniyor. Gediz Nehri
sanayi yüzünden kirlenmiş
durumda. Ya tarım olacak ya
da sanayi. Tarım yapma
konusunda zorlanıyoruz.
Menemen’de tarımın
bitmemesi için sanayinin
başka bölgelere kaydırılması
lazım. Yetkililer bölgede
sanayileşmenin artmasından
dolayı sevinmemiz gerektiğini

söylüyorlar ancak biz tarımla
uğraşanlar için durum içler acısı”
ifadelerini kullandı. 

“ÇİVİ ÇAKILMAMALI”
“Tarım alanlarının

üzerine bir çivi dahi
çakılmamalı” diyerek
projeye serzenişte bulunan
Prof. Dr. Doğan Yaşar da,
“Tarım dünyada bir
numaralı endüstri ve öyle
kalmaya devam edecek.
Dünyanın neresine giderseniz gidin
hiçbir ülkede tarım alanına böyle bir
şey yapamazsınız. Konya kadar ülke

olan Hollanda tarımda rekorlar
kırabiliyor. Bizim bu alınan tuhaf
kararları gözden geçirmemiz şart.
Hiçbir koşulda tarım
alanına değil sanayi bir
kulübe bile yapamazsınız.
Bu alanların tarım alanına
ayrılması lazım. Yapılacak
olan iyi bir sulama
planlamasıyla bu alanlarda
gelişim yaşarız” ifadelerini
kullandı. Planın her yönüyle
çok kötü olduğunun altını
çizen Yaşar, “Suyu kirletiyoruz, yer
altı suyunu kaybediyoruz sonucunda
tarımı kaybediyoruz. Bu tür kararlar

alınmadan önce odalara
sorulmalı. Nüfusu kalabalık
bir ülkeyiz burada birkaç
kişinin düşüncesiyle böyle
kararlar alınmamalı. Bütün
bu ovaları beton ovaya
çevirdik ve burada dünyanın
en verimli ovalarında
bahsediyoruz. Ama ne yazık
ki biz betonlaşmayı tercih
ettik. Sonra bir şey

olduğunda suçu iklime atıyoruz.
Tarımsal amaçla kullanılan bir bölge
başka amaçla kullanılamaz. Bizim

ovaları tarıma kazandırmamız
gerekirken biz kaybetmekte ısrar
ediyoruz” dedi. 

“Böyle kararları alırken bir kamu
yararı çıkarıyorlar” diyen Ziraat
Mühendisleri Odası İzmir Şube
Başkanı Hakan Çakıcı, projede bir
kamu yararının olmadığını söyledi ve
“Projeye şerh koymamıza rağmen
valilik bünyesinde bulunan toprak
koruma kurulundan geçti karar.
Aslında buna Büyükşehir Belediyesi
de karşı. Serbest bölgenin
yapılmasının öngörüldüğü yerde hem

tarım alanı hem sulak alan
var. Bölgeyi derinden
etkileyecek bir proje olduğu
için buna karşıyız. TMMOB
olarak dava açtık. Ziraat
mühendisleri olarak da
alanların tarım dışına
çıkarılması konusunda
toprak koruma kuruluna
karşı dava açıyoruz”

ifadelerini kullandı. 

“TOPRAK YAĞMALANIYOR”
Menemen Ovası’nın tarım ve

sanayinin iç içe geçmesi konusunda
çok sıkıntılı bir bölge olduğunun altını
çizen Çakıcı, “Bölgede tarım dışına
çıkarılan izinli izinsiz çok yer var.
Soğuk hava deposu olarak izin
alıyorlar ama lojistik depo olarak
kullanıyorlar. İzin alınmadan yapılan
birçok yapı var. Bölgede ne yazık ki
tarım alanlarının yağmalanması
durumu var. Alınan kararın kamu
yararına olmadığını çevreye zararı
olduğu için açılan davalardan
umutluyuz” dedi. 

Havaların ısınmasıyla birlikte bütçesi
olanlar bir yerlere seyahat etmek için plan
yapmaya başladı. Özellikle hafta sonlarında
büyük şehirleri turistik noktalara bağlayan
güzergahlarda trafik yoğunluğu yaşanıyor.

Ülkenin bir türlü içerisinden çıkamadığı
ekonomik belirsizlikler ve seçim ortamının
yaşattığı gerginlikler toplumsal hafıza olarak
hepimizi yıprattı. Bu nedenle bu yıl erken
rezervasyon sisteminden yararlananların
sayısında ciddi anlamda patlama yaşanıyor.

Yaz döneminde belirli destinasyonlarda
konaklama alternatifi bulmanın zorlaşacağı
tahmin ediliyor. Yüksek tatil sezonunda
konaklama konusunda kendi bütçesini
ayarlayamayanlar ise bu yıl da geçen yıl da
olduğu gibi karavan ve kamp turizmine
yönelecek gibi görünüyor.

Bu fırsattan yararlanmak isteyenlerin
potansiyelinin farkına varanlar ise erişilebilir

karavan park ya da organize kamp
alanları konusunda alt yapı
yatırımlarına özen gösteriyor.

Son dönemde İzmir kent
merkezinde birçok ana arter ve
sahil şeridinde yaşanan karavan

istilasının en güzel çözümü de karavan
kitlesine altyapısı organize, sistemli bir şekilde
işletime açılacak karavan parkları olabilir.

Bir dönem Karaburun’un artan karavan
turizm pazarından kendine pay alabilmek
adına girişimde bulunduğu karavan parkı
konusunda geçen yıllara rağmen bir gelişme
gösterilemedi diye biliyorum.

İzmir’de ve Türkiye’de var olan bu sorunun
yapıcı ve işlevsel bir biçimde çözümü için ilgili
bakanlıklar düzeyinde karar alınması ve yerel
yönetimlere uygun koşullarda arazi tahsisi
yapılması gerekiyor.

Geçen hafta 484. Uluslararası Mesir
Macunu Festivali için Manisa’daydım.
Akabinde zeytin diyarı Akhisar’a uğradım.
Akhisar ve çevre ilçelerin sosyalleşme, soluk
alma merkezi olarak bilinen Gölet Alanı’na da
gittim.

Güzel havanın tadını çıkarmak isteyen
gençler, ailelerin doldurduğu gölet alanının
yanı başında Akhisar Belediyesi tarafından
açılan karavan parkını da ziyaret etme şansım
oldu.

Elektrik ve su altyapısı, tuvaletler, duşlar,
karavanların düzen içerisinde sıralandığı
alanda Türkiye’nin farklı illerinden gelen
araçların yanı sıra Ukrayna, Bulgaristan ve
farklı Avrupa ülkelerinden karavanları da

görünce aşırı mutlu oldum.
KARAVAN PARK

Akhisar Belediyesi’nin 24 saat güvenlik
desteği verdiği alanın ilk 24 saatlik kullanım
bedeli yok. İkinci günden itibaren ise günlük
200 TL ücret alınıyor. 

Akhisar Belediyesi’nin Karavan Parkı’nı
aylık kullanmak için ise 2 bin TL alınıyor,
karavanını güvenli alanda bırakmak isteyen
ancak konaklamak istemeyenler için ise aylık
otopark ücreti olarak bin TL alınıyor.

Alanda vatandaşlara yardımcı olan
güvenlik görevlileriyle yaptığım kısa sohbette

özellikle dünya turuna çıkan Avrupalı
karavancıların Akhisar’da sık sık
konakladıklarını öğrendim. 

Karavan grupları ve sosyal medya
hesaplarında yapılan paylaşımlarda
Akhisar’daki bu imkanın olduğu yönündeki
paylaşımlar ise kentin kendi reklamının farklı
kanallarda yapılmasına neden olmuş.

Yerelde yapılan bu hizmetin etkilerinin
uluslararası arenada duyulması, karavan ve
doğayla iç içe turizmin yükselişte olduğu bu
dönemde çok önemli. Akhisar’ın başardığı bu
iyi örneğin tüm Türkiye’ye yayılması ümidiyle.

Cumhurbaşkanlığı kararıyla Menemen Ovası’nda sanayileşmeye geçildi.
Çiftçiler tarım ve sanayinin iç içe geçmesinden şikayetçi olurken Prof. Dr.
Doğan Yaşar, ova alanına bir çivi dahi çakılmaması gerektiği uyarısı yaptı

İKLİMİNDEĞİL
bizimsuçumuz

TOKMAKOĞLU 
Karavan
turizmi

A.BUĞRA 

ANLIK BİRİKİMLERİN TOPLAMI 
bugra@kesfetsek.com

Cemil 
Tugay

Bakırçay’da işler 
yolunda gidiyor
Sulama sezonuna başlamasına

sayılı günler kala Bakırçay
havzasındaki projeleri
inceleyen DSİ 2. Bölge Müdürü
Hüseyin Koray Bilgi, üreticiye
müjdeli haberi verdi,
Bölümçam Barajı’na da yakında
kazma vurulacağını açıkladı.
Son 22 yılda Bakırçay
Havzası’nda 6 baraj 2 gölet inşa
ederek, Kınık sağ ve sol sahil
sulamaları ile 183 bin 40 dekar
araziyi modern sulamaya açan
DSİ Genel Müdürlüğü,
bölgedeki projelerine aralıksız
devam ediyor. DSİ 2. Bölge
Müdürü Hüseyin Koray Bilgi,
bölgenin sektörde hak ettiği
yere gelebilmesi için DSİ olarak
yatırımlara devam ettiklerini
belirtti. (Haber Merkezi)

Yücel Altıntaş Hakan Çakıcı

Doğan Yaşar

MEMDUH
GÜNEY 
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İzmir Büyükşehir Belediyesi,
Çeşme'nin Çiftlik Mahallesi'nde ilçe
belediyesi tarafından ruhsatsız
olduğu tespit edilen Tiny House türü
yapıların kaldırılması için harekete
geçti. Büyükşehir ekipleri, bölgede
bulunan imara aykırı yapıların da
yıkımını yaparak molozları temizledi.
İzmir Büyükşehir Belediyesi, kaçak
yapılaşmaya karşı etkin mücadele
veriyor. Çeşme'nin Çiftlik Mahallesi
Altınkum Pırlanta Sitesi yanında bir
arazide Tiny House olarak
adlandırılan ruhsatsız evlerin
kaldırılmasını sağlayan İzmir
Büyükşehir Belediyesi, alandaki
imara aykırı yapıları da yıktı.  

TEBLİGAT SÜRESİ
Yurttaşların şikayeti üzerine

harekete geçen İzmir Büyükşehir
Belediyesi, bir kişinin kendi arazisi
üzerinde kurduğu ve Çeşme
Belediyesi Yapı Kontrol
Müdürlüğü'nce ruhsatsız olduğu
tespit edilen ve mühürlenen Tiny

House'ların kaldırılması için
sahiplerine tebligat yaparak süre
verdi. Ayrıca bazı Tiny House'lar
arasında betonarme bir yapı
oluşturulduğu ve bu yapı üzerine su
deposu ile çanak anten konulduğu
belirlendi.  İzmir Büyükşehir
Belediyesi'nce verilen sürenin
sonunda Çiftlik Mahallesi'ndeki
arazide yer alan Tiny House'lar
sahiplerince kaldırıldı. 

EKİPLER ÇALIŞTI
İzmir Büyükşehir Zabıta Dairesi

Başkanlığı ile Fen İşleri Dairesi
Başkanlığı ve Çeşme Belediyesi
ekipleri, iş makineleri ile yıkım kararı
alınan yapıların yanı sıra ahşap teras,
müştemilat, sundurma ve betonarme
su deposunu yıktı. 

Alandaki molozlar da ekipler
tarafından temizlendi. Bölgede kaçak
yapılaşmanın tekrarlanmaması için
de ilçe belediyesinin gerekli
kontrolleri yapması istendi. 
(Haber Merkezi)

Kuşadası Belediyesi, kent
merkezinin yanı sıra merkeze
uzak mahallelerde de yol yapım
çalışmaları gerçekleştiriliyor.
Çalışmalar kapsamında son
olarak Fen İşleri Müdürlüğü
ekipleri, Soğucak’taki 1447’nci
Sokak’ta 1000 metrekarelik
alanı kilit parke taşıyla kaplıyor.
Bordür imalatının da yapıldığı
çalışmanın tamamlanmasının

ardından ekiplerce yine Soğucak
Mahallesi’nde bulunan 1407’nci
ve 4774’üncü sokakların
üstyapıları yenilenmeye
başlanacak. Kuşadası
Belediyesi, Başkan Ömer
Günel’in görevde olduğu ilk 5
yılda bölgeye 36 milyon 375 bin
TL’lik yatırımla 14 kilometre
yeni yol kazandırmıştı. 
(Haber Merkezi)

Gece gündüz temizlik var
Aydın Büyükşehir

Belediyesi’ne bağlı
temizlik ekipleri,
kent genelinde
çalışmalarını
sürdürüyor. Ekipler,
gece gündüz
demeden Büyükşehir
Belediyesi’nin
sorumluluk
alanlarında ki tüm
noktalarda temizlik
çalışması
gerçekleştiriyor.
Aydın Büyükşehir
Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu,
Aydın’ı pırıl pırıl tutmak için 24 saat
çalışmaya devam edeceklerini
söyledi. Çevre Koruma ve Kontrol
Dairesi Başkanlığı’na bağlı ekipler
rutin temizlik çalışmalarının
sürdürmelerinin yanı sıra caddeleri,

bulvarları ve kent mobilyalarını da
tertemiz tutuyor. Çerçioğlu,
"Kentimizde sorumluluk
alanlarımızda bulunan tüm
noktalarda gece-gündüz demeden
temizlik çalışmalarımızı titizlikle
sürdürüyoruz" dedi. 
(Haber Merkezi)

Kaçak yapılaşmaya 
katiyen izin yok...!
Kaçak yapılaşmaya 
katiyen izin yok...!
Kaçak yapılaşmaya 
katiyen izin yok...!
Kaçak yapılaşmaya 
katiyen izin yok...!
Kaçak yapılaşmaya 
katiyen izin yok...!
Kaçak yapılaşmaya 
katiyen izin yok...!
Kaçak yapılaşmaya 
katiyen izin yok...!
Kaçak yapılaşmaya 
katiyen izin yok...!
Kaçak yapılaşmaya 
katiyen izin yok...!
Kaçak yapılaşmaya 
katiyen izin yok...!
Kaçak yapılaşmaya 
katiyen izin yok...!
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Menemen Belediye Başkanı Aydın Pehlivan, 1
Mayıs Emek ve Dayanışma Günü'nü kutladı.
Başkan Pehlivan yaptığı açıklamada 3 yıl
önce emeğin karşılıksız kaldığı, çalışanın
bayramlara buruk girdiği bir belediye
yapısını devraldıklarını hatırlattı. Pehlivan,
“Göreve geldiğimizde, Menemen
Belediyesi'ndeki personel arkadaşlarımızın
aylarca birikmiş maaşı, yıllardır ödenmeyen
ikramiyeleri vardı. Peygamber Edendimiz;
'Çalışanın hakkını alın teri kurumadan
veriniz’ demiştir. Benim belediye ailemin
fertleri defalarca terlemiş, o ter defalarca
kurumuş ama bir türlü hakkını alamamıştır.
Çok şükür ki göreve geldiğimizde biriken
maaşlar, ikramiyeler ve SGK borçlarını
ödeyerek, personel arkadaşlarımızın rahat

bir nefes almasını sağladık. Ne mutlu bana
ki, Menemen Belediyesi'nde görev yapan
kıymetli ailemin maaşları, göreve
geldiğimizden beri bir kere bile gecikmedi,
geciktirmedik” diye konuştu. Başkan
Pehlivan, şöyle devam etti; “Emeğin ve
dayanışmanın gününü, emekçisinin
hakkının verildiği bir Menemen
Belediyesi'nde kutlamaktan gurur
duyuyorum. Belediye ailemi oluşturan
kıymetli mesai arkadaşlarım, her gün
gecelerini gündüzlerini katarak bu şehrin
sokaklarını temizliyor, ihtiyaç sahiplerine
ulaşıyor, ilçemizin güzelleşmesi,
kalkınması, hemşehrilerimizin daha mutlu
bir güne uyanması için ellerinden geleni
yapıyor.” (Haber Merkezi)
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Dün 1 Mayıs'ı kutladık… Bugün ise
işçi hakları ve çalışma koşullarının
önemini bir kez daha hatırlamak ve
üzerinde düşünmek için önemli bir
fırsat sunuyor. O nedenle yerel
yönetimlerin işçi haklarını koruması ve
çalışma koşullarını iyileştirmesi
konusundaki sorumluluğunu
vurgulamayı kendime görev edindim.

İşçi hakları, bir toplumun temel direği
ve toplumsal adaletin vazgeçilmez
unsurlarından biri. Ancak maalesef ki
günümüzde birçok işçi hala adil
olmayan koşullar altında çalışmak
zorunda kalıyor. Düşük ücretler, uzun
çalışma saatleri, güvencesiz istihdam ve
iş sağlığı güvenliği konularında yaşanan
ihlaller, işçilerin haklarının ihlal edildiği
acı bir gerçeği yansıtıyor.

Yerel yönetimler, işçi hakları ve
çalışma koşulları konusunda aktif bir
rol oynamak zorunda. Bunun için
yapabileceğiniz birkaç adım var:

Öncelikle, işçilerin temel haklarını
korumak ve güvence altına almak için
etkili yasal düzenlemeler yapılmalı.
Adil ücret politikaları, çalışma
saatlerinin düzenlenmesi, güvencesiz
istihdamın önlenmesi ve iş sağlığı
güvenliği standartlarının yükseltilmesi
gibi konularda daha sıkı yasal
düzenlemelere ihtiyaç var.

İkinci olarak, işçi sendikaları ve sivil
toplum kuruluşlarıyla iş birliği yaparak
işçi haklarını savunmalı ve
desteklemeli. Sendikal örgütlenmenin
güçlenmesine ve işçilerin kolektif
olarak haklarını savunabilecekleri
ortamların oluşturulmasına destek
vermeli.

Yerel yönetimler kendi bünyelerinde
örnek birer işveren olarak hareket
etmeli. İşçi haklarına saygı gösteren,
adil çalışma koşulları sağlayan ve
işçilerin refahını ön planda tutan
politikaları uygulamalı.

TOPLUMUN REFAHI
1 Mayıs'ı kutlarken, işçi hakları ve

çalışma koşulları konusundaki
mücadeleyi ve önemini umarım ki bir
kez daha hatırlamışızdır. Çünkü işçi
hakları, sadece bir grup çalışanın değil,
bütün bir toplumun refahı ve adaleti
için vazgeçilmez bir unsurdur.

Bu doğrultuda, yerel yönetimler
olarak işçi hakları ve çalışma koşullarını
merkeze alarak politika oluşturmalı ve
uygulamalı. Ancak bu adımları atarken
sadece mevcut işçileri değil, gelecek
nesilleri de göz önünde bulundurmalı.
Çünkü bugün sağlanan adil çalışma
koşulları ve işçi hakları, yarın daha
güçlü ve adil bir toplumun temellerini
atmamıza yardımcı olacaktır.

İşçi hakları konusundaki mücadele,
sadece bir günle sınırlı kalmamalıdır.
Her gün, işçilerin haklarını savunmak
ve desteklemek için çaba göstermeliyiz.
Bu, sadece yerel yönetimlerin değil,
bütün toplumun sorumluluğudur.
Çünkü adil bir dünya ancak işçilerin
haklarının korunduğu, çalışma
koşullarının insan onuruna yakışır
şekilde düzenlendiği bir dünya olabilir.

Sonuç olarak, 1 Mayıs'ı sadece bir
tatil olarak değil, işçi hakları ve çalışma
koşulları konusundaki mücadelenin bir
günü olarak görmeliyiz. Bugünü,
işçilerin haklarını savunmak, çalışma
koşullarını iyileştirmek ve toplumsal
adaleti sağlamak için bir fırsat olarak
değerlendirmeliyiz. Unutmayalım ki,
işçi hakları herkes içindir ve bu hakların
korunması hepimizin sorumluluğudur.
Bizden söylemesi…

KUBLAY
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Türkiye’de
işçi olmak UĞUR

KIRMIZI DAKTİLO
KADİRmedyaup@gmail.com

O kurak yaz günlerinde, gece gündüz
demeden çalışıp dururlardı. Duvar
diplerinden bahçe köşelerine ince uzun
bir hat üstünde. Ağızlarında
kendilerinden kat be kat büyük kırıntılar.
O koca yufkayı nasıl da taşıyor bak? Nasıl
da yardıma koştu hepsi birden? Nasıl
aştılar o koca taşı? Hiç yorulmazlar mı ki
bunlar? Hiç dinlenmezler mi? Boğaz
tokluğuna aylarca çalışıp duruyorlar.
Öyle ya yavrulara da, asker karıncalara
da, kraliçeye de hepsine onlar bakıyor?
Onlar olmazsa, böyle çalışmazlarsa
yiyecek de olmaz yuva da. Kraliçe de.
Ben küçükken bi karıncaları bilirdim işçi
olarak.. Sonra öğrendim ki çiçekten
çiçeğe dolaşıp duran arılar da işçiymiş.
Okula başladığımda fark ettim. Komşu
Mehmet Amca da; babamın arkadaşı
Hasan Usta da, her gün ekmek aldığım
Burhanettin Abi de hepsi işçiymiş. Okul
bitti; çalışmaya başladım. Masalarımızı
temizleyen Aysel Abla, her sabah
çayımızı getiren Ferhat, bizi haberden
habere yıldırım hızıyla yetiştiren Saim
Abi de.. Meğer hepsi işçiymiş. Yaşadıkça
daha iyi anladım. İşçilik zormuş be bu
memlekette. Yetimmiş. Ülkemde işçinin
mesaisi olmazmış mesela. Gel
dediklerinde gelir, saatlerce çalışır sonra
da git dediklerinde de gidermiş. Fazla
mesai ücreti mi? Sen bu devirde iş
bulmak ne kadar zor biliyor musun? 

ŞÜKRET
Eve ekmek götürdüğüne şükret.10 saat

inşaatta harç taşıyıp, bir kilo et almakmış
işçilik. Hayatında hiç tatile gidememek,
hiç yurt dışını görmemekmiş. Bir Alman
işçisinin nasıl lüks otomobile bindiğini,
bir profesör çocuğuyla aynı sınıfta nasıl
çocuğunu okuyabildiğini hayal dahi
edememekmiş. Şşşt.. Sen bu devirde iş
bulmak ne kadar zor biliyor musun? Çok
çalışıp, çok yorulup az kazanmakmış.
Gece yarısı, buz gibi havada işten eve
dönerken yol parasından tasarruf etmek
için kilometrelerce yürümekmiş.
Ortancaya o ayakkabıyı nasıl alırım? Ay
sonunu nasıl getiririm? diye hesap yapıp
durmakmış. Evden işe sefer tası ile
gitmekmiş mesela. Mesela her gün aynı
yemeği yemek, aynı kazağı giymekmiş.
Önüne gelenden sürekli azar işitmek,
tehdit edilmek, işsiz kalmamak için
gerekirse ölümü göze almakmış. Şşşt..Sen
bu devirde iş bulmak ne kadar zor biliyor
musun? Sedye kirlenir diye ambulansa
bile binmeye korkmakmış mesela. Göçük
altından çıkarken bile kapkara çizmeleri
zimmetli diye elinden bırakmamak,
bazen de toprak altında yitip gitmekmiş.
Eee naparsın.. Kader.. Bak karıncalar
bile önce işçilerini feda ediyor. Sen
ömrünü feda etmişsin çok mu? Kutla
kutlayabilirsen bayramını.. Sonra da
gecikme işine bak. Şşşt..Sen bu devirde iş
bulmak ne kadar zor biliyor musun?
Unutma.. İşçisin sen işçi kal.
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İzmir’deki belediye başkanları, 1 Mayıs İşçi Bayramı Emek ve Dayanışma Günü
dolayısıyla personelle buluştu, bayramlarını kutladı ve işçilerle birlikte halay çekti

Buca Belediye Başkanı Görkem Duman,
belediye binası önünde gerçekleşen 1 Mayıs
Emek ve Dayanışma Günü kutlamalarına
katılarak işçilerle beraber halay çekti.
Başkan Görkem Duman, bayram
kutlamasına ilişkin yaptığı açıklamada görev
süreci boyunca emek ve dayanışmadan yana
olacağını bildirerek “ Buca Belediyesi’ne
emek veren her bir kişiyi mesai
arkadaşından ziyade kendime bir yoldaş, bir
dava arkadaşı olarak görüyorum.  Sizler de
beni böyle görün. Seçildiğimiz bu onurlu
görevde önceliğimiz “emek” ve “dayanışma”
olacak.  Emeğin en yüce değer olduğunu
bilerek, görev süremiz boyunca tüm mesai
arkadaşlarımla omuz omuza çalışacağız”
dedi. Başkan Duman, çalışanları enflasyona
ezdirmemek adına planlı bir şekilde
çalışmalarını sürdüreceklerinin altını çizerek
“Ülkemizin yaşadığı ekonomik krizinin
etkisini derinden hissetsek de, bunu aşacak
planlarımızı hızla hayata geçireceğiz.
Buradan söz veriyorum; bundan sonraki
süreçte önceliğimiz emekçinin hakkı olacak.
Yaşasın 1 Mayıs, Yaşasın işçinin ve emekçinin
bayramı”  diye konuştu. 

YİĞİT’TEN GÜVENCE
Balçova Belediye Başkanı

Onur Yiğit, günün erken
saatlerinde ilçenin
sokaklarını temizleyen
işçilerin hareket noktası
İnciraltı’ndaki şantiyeyi
ziyaret etti. İşçilerle
selamlaşan ve 1 Mayıs
işçi bayramlarını
kutlayan Yiğit, emeğin ve
dayanışmanın önemine
dikkat çekti. Başkan Onur
Yiğit, “Bugün birliğin,
beraberliğin, dayanışmanın
günü. Bugün onurlu ve şerefli
bir şekilde çalışarak alın teriyle
evine rızkını götürenlerin günü.
Bugün 1 mayıs işçi ve emekçi günü.
Hepimizin bayramı. Hepinizin bayramını
kutluyorum arkadaşlar. Her yerde şunu
söylemekten vazgeçmeyeceğiz. Beş yıl
boyunca her zaman başımızın tacı
olacaksınız. Emekçiler her zaman başımızın
tacı olacak. Bizim sizlerden tek bir
beklentimiz var. İşinizi layığıyla yapmanız.
Onun haricinde hiç bir beklentimiz yok” diye
konuştu. Yiğit daha sonra işçilerle ve sendika
temsilcileriyle sohbet etti ve halay çekti.   

YENİ TÜRKÜ
Bornova’da 1 Mayıs İşçi Bayramı Yeni

Türkü ile kutlandı. Bornova Belediyesi
tarafından Büyükpark’ta düzenlenen konseri
binlerce İzmirli izledi. Bornova Belediye
Başkanı Ömer Eşki, “1 Mayıs’ta yüreğimiz
Genel Başkanımız ve emekçi kardeşlerimizle
birlikte Taksim Meydanı’nda atacak” diye
konuştu.

Başkan Ömer Eşki, “Yeni Türkü
Türkiye’de aydınlığın, çağdaşlığın,
demokrasinin simgelerindendir. Süper Baba
dizisinin o muhteşem ezgisini dinleyerek
büyüdüm. Eşimle ilk el ele tutuştuğumuzda
‘Yağmurun Elleri’ şarkısını söylemiştik.
Türkiye’de güzel olan, kutlu olan, mutlu olan
ne varsa emekle inşa edildi. Bizim de emek

gününde içimiz içimize sığmadı ve
‘Bornova’ya Yeni Türkü yakışır’ dedik.
Kendilerine çok teşekkür ediyorum” diye
konuştu.

ÖRGÜTLÜ MÜCADELE
Bayraklı Belediye Başkanı İrfan Önal, 1

Mayıs Emek ve Dayanışma Günü dolayısıyla
mesaj yayınladı. Örgütlü mücadelenin

önemine değinen Başkan
Önal, “Alın terinin

karşılığının
alınacağı, örgütlü

mücadelenin
desteklendiği

ve 1
Mayıs’ların
coşkuyla
kutlanacağı
Türkiye’yi
hep birlikte

inşa
edeceğiz. 1

Mayıs Emek ve
Dayanışma

Günü kutlu olsun”
dedi. 1 Mayıs Emek

ve Dayanışma Günü
dolayısıyala yazılı mesaj

yayınlayarak tüm emekçilerin gününü
kutlayan Bayraklı Belediye Başkanı İrfan
Önal, “Aydınlık ve çağdaş bir Türkiye için
durmadan çalışacağımın sözünü veriyorum”
dedi.

‘EMEĞİN KARŞILIĞI’
1 Mayıs Emek ve Dayanışma Günü Çiğli’de

büyük bir coşku ile kutlandı. Başkan Onur
Emrah Yıldız; belediye çalışanları ile bir
araya gelerek onlarla sohbet edip, halay
çekti. Yıldız, “Birlikte çalıştığım ve ürettiğim
kıymetli mesai arkadaşlarımın haklarının
iyileştirilmesini, emeğinin karşılığı olan
maaşı zamanında ve eksiksiz almasını
sağlayacak bir mali politika hedefimiz var.
Bunun için sizlerle beraber her mücadeleyi
vermeye hazırız. Her şartta, işçinin ve
emeğin yanında olacağım” diye konuştu. 

‘1 MAYIS DAİM OLSUN’
Çalışanların 1 Mayıs’ını kutlayan ve her

zaman işçinin yanında olmaya devam
edeceğini belirten Çiğli Belediye Başkanı
Onur Emrah Yıldız, “Emekçi dostlarım, mesai
arkadaşlarım alın terinizin ve emeğinizin
bayramı kutlu olsun. 1 Mayıs’lar kutlu olsun.
Benim için en önemli şey; yan yana

durduğum, birlikte çalıştığım, ürettiğim
kıymetli mesai arkadaşlarımın haklarının
iyileştirilmesi, ve emeğinin karşılığı olan
maaşını zamanında ve eksiksiz almasını
sağlayacak bir mali politikaydı. 1 Mayıs’ta bu
hedefimi tekrar ediyorum. Sizinle olduğum
için çok mutluyum, 1 Mayıs’lar daim olsun,
yaşasın 1 Mayıs” diye konuştu. 

‘EMEK DEĞER KAZANDI’
Kemalpaşa Belediye Başkanı Mehmet

Türkmen 1 Mayıs Emek ve Dayanışma
Günü’nü kutladı. 1 Mayıs’ın tüm dünyada
verilmiş emek mücadelesine ışık tuttuğunu
ifade eden Başkan Türkmen, 1 Mayıs’ın emek
kavramı ile özdeşleşmiş bir gün olmasının
yanı sıra, eşitlik ve adalet mücadelesinin de 1
Mayıs ile değer kazandığını belirtti. Türkmen,
“1 Mayıs demokrasi, barış ve dayanışma
günüdür. Başta çalışma arkadaşlarım olmak
üzere tüm halkımızın, emeğin, emekçinin en
anlamlı günü olan 1 Mayıs Emek ve
Dayanışma Günü’nü kutluyorum. Kemalpaşa
halkına hizmet ettiğimiz süre zarfında,
halkımızın hak ettiği hizmetleri sunarken
Kemalpaşa Belediyesi emekçilerinin
emeklerinin sömürülmediği, eşitlik ilkesinin
hakim olduğu ve ilçemiz genelinde barış ve
kardeşlik duygusunun güçlendiği bir yönetim
anlayışı belirleyeceğimizin bilinmesini
isterim’’ dedi.

HALAYLI KUTLAMA
Torbalı Belediyesi’nde 1 Mayıs Emek ve

Dayanışma Günü, coşkuyla kutlandı. Torbalı
Belediye Başkanı Övünç Demir’in
öncülüğünde Belediye Hizmet binasında
toplanan belediye işçileri, halaylarla,
marşlarla 1 Mayıs Emek ve Dayanışma
Günü’nü kutladı. İşçilerle tek tek tokalaşan
Başkan Demir, 1 Mayıs’ın emeğin, alın
terinin, dayanışmanın ve birlik ruhunun
simgesi olduğunu kaydetti. Öte yandan
kutlama programına Belediye İş Sendikası
İzmir 4 No’lu Şube Başkanı Ayhan Doğan da
katıldı. Başkan Demir, “1 Mayıs dünya
çapında birlik, dayanışma ve daha güzel bir
yaşam için mücadelenin simgesi. Hepimizin
malumu; yaşanan ekonomik sıkıntılar sadece
rakamlara değil, hayatlarımıza yansıyor,
mutfağımızda kaynayan tencereyi doğrudan
ilgilendiriyor. Bizler emeği ve alın terini her
zaman en yüce değer olarak görüyoruz. Bu
nedenle sizleri, omuz omuza çalıştığımız,
gecemizi gündüzümüze kattığımız yol
arkadaşı olarak görüyoruz” ifadelerini
kullandı. 
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Nazım Hikmet’in kaleminden
1941’de yazdığı ‘Yolcu’ oyunu 1
Mayıs (Dün) itibariyle yönetmen

Orhan Alkaya’nın yorumuyla İsmet
İnönü Kültür Merkezi’nde
sahnelenmeye başladı. “Sadece
Yolcu’yu yapmadım” diyen Alkaya,
“Tarihsel bir formda Nazım Hikmet’in
Kuva-i Milliye destanından tarihi bir
sıralama ile Türkiye’nin bağımsızlık
savaşını Büyük Taarruz’a kadar 1922’ye
kadar olan hikayesini kurguladım ve
Yolcu’yu onun içine yerleştirdim”
diyerek tiyatro severlerin sahnede nasıl
bir eser beklemesi gerektiğinin
ipuçlarını verdi. Yolcu’daki bağımsızlık
savaşının önemine vurgu yapan Alkaya,
“Yağmalanan bir coğrafyada yaşıyoruz.
Bu topraklarda devletler dağılıyor,
ülkeler işgal ediliyor, sonucunda
milyonlarca insan ölüyor. Burada olan
bitenin bir farkına varın demek önemli.
Çünkü bizim bağımsızlık savaşımız,
Türkiye’nin Türkiye Cumhuriyeti olarak
yeniden inşasını sağlayan o büyük
bağımsızlık savaşı gözden
kaçırılamayacak değeri
küçültülmeyecek kadar büyük ve
önemli” diyerek sahnedeki oyunun
değerini anlatıyor. “Bütün bu kaygıların
yanında bu konsepti hayata geçirdim”
diyen Alkaya, “Bu sadece bir Yolcu
oyunu değil yolcunun içinde Kuva-i
Milliye’nin dahil olması da değil.
İki oyunun bir arada oynanması.
Çünkü o tarihsel fona
gerçekten ihtiyaç
duyulduğunu
düşünüyorum” ifadelerini
kullandı. 

‘SEYİRCİNİN HİSSİ’ 
İzleyicilerin oyunu

izledikten sonra
kendilerini daha yüksek
bir yerde hissedeceklerini
anlatan Alkaya, “Bunun
ötesinde bir şey söylemek
mümkün değil tabi
yoksa bu ‘Doğmamış
çocuğa don biçmek’
olur. Seyirciyle
karşılaştığımızda
bunu daha iyi
göreceğiz ancak
kendilerini daha
yüksek daha iyi
hissedeceklerini
söylemek daha doğru
olacaktır” diye belirtti. 

“İŞİN SAHİBİ”
Oyunun hazırlık sürecini de anlatan

Alkaya, “Aslında Altan Erbulak’ın dediği
gibi tiyatronun ilk 36 yılı zordur. Bizim
işimiz zorlukları içinde barındıran bir iş
ancak biz zorlukları bilerek çalışan
insanlarız. Çalışma sürecinde özellikle
oyuncularımızdan bahsetmek istiyorum.
Onları iki ayrı hikayeye değil ancak iki
ayrı oyuna iki ayrı üsluba hazırladık.
Sürekli olarak iki farklı deneyimi
yaşadılar. Bunun sanki çok kolay bir
süreçmiş gibi algılatmaya çalıştım ama
gerçekten zor ve güzel bir deneyim oldu
onlar için. Çünkü dramatik bir anlatıdan
çıkarak episodik destansı bir anlatıya
geçip oradan tekrar kaldığı yerden
devam etmek dramatik anlatıda son
derece zor bir deneyimdir. Bu durum
beni en çok heyecanlandıran olguların
başında geliyordu. Aynı zamanda İzmir
Şehir Tiyatrosu’nun harika bir teknik
ekibi var. Onlarla çok iyi çalıştık.
Geldiğimiz noktada tüm ekip olarak
kendimizi bu işin sahibi olarak
görüyoruz ve hissediyoruz” ifadelerini
kullandı.  

“ BEN DE VARIM”
Oyuncu kadrosunu seçerken seçici

kurulda olduğu için tüm ekibi tek tek
tanıdığı söyleyen Alkaya, “Tiyatroda
doğru cast yapmak çok önemlidir. En iyi
olanı değil rolün karşılığını bulmak
önemli. Çocukların hepsini tanıdığım
için o kriterlere uyarak yaptım oyuncu
seçmesini. Ekibin artı bir özelliği daha
var. Hepsi çok güzel şarkı söylüyor
hepsini bedenini iyi kullanıyor. Bilhassa
genç kuşak bu konuda çok iyi.

Dolayısıyla
Kuva-i Milliye’nin

aktarıldığı performans sürecinde en
büyük artımız bu oldu. Tiyatroyu yapan

insanın gözden
kaçırmaması gereken

şey tiyatronun ne bir
oyuncunun ne

oyuncuların ne de bir
yapımcının işi
olduğudur. Tiyatro
herkesin işidir. Bu iş
herkesle bir bütün
halindedir. Bir oyun

çıktığında herkesin
kendisini bu işin

içerisinde ben de varım
duygusuyla dahil etmesi çok

önemlidir” ifadelerini kullandı. 
Değerli bir sanatçıyı yakalamışken

Türkiye’de tiyatronun güncel durumunu
da sormadan edemezdik. Alkaya bu
konuda çok fazla konservatuar ve çok

sayıda tiyatro anabilim dalı olmasına
dikkat çekti. “Eğitim süreçlerinde çok
ciddi sıkıntılar var. Bütün okullar için
söylemiyorum ama bu ciddi bir kaynak
bolluğu ve aynı zamanda kaynak sıkıntısı
yaratıyor. Genç deneyimsel grupların
işleri çok fazla ve aralarında orantısal
olarak değil ama gerçekten çok iyi işler
oluyor. Kamu tiyatroları Türkiye’de bu
son periyodun tokatını nasıl yediyse
onlar da bundan nasibini aldı. Tiyatroda
iyileşme olur mu? Neden olmasın.
Türkiye’de tiyatro salonu sıkıntısı var.
Betondan bir yükselti koyduğun zaman
bunun tiyatro salonu olduğunu
düşünüyorlar. Böyle düşünen
mimarların bu işi yapmaması lazım.
Başta belediyeler olmak üzere yapılan
işler jüri tarafından onay gören proje
etrafından yapılmalı. Çünkü İzmir’de,
İstanbul’da küçücük apartman
dairelerinde bu iş yapılıyor ve tehlikeli
biçimde yapılıyor. Yangın kaçışı olmayan
yerler yüzde 90’ı oluşturuyor. Mesleki
sıkıntılar da var bu tarz yerlerde. Ses
yeterince açılmıyor çünkü küçücük
alanlarda oyunlar oynanıyor. Çok köklü
bir kültürden ve motivasyondan bu
noktalara gelindi. Bizim bunları
koruyabilmemiz bu kuralları korumamız
gerekiyor” diyor.

Son olarak seyircilere mesajını
aktaran Alkaya, “İzleyicilerimizin mutlu
olacaklarından eminim. Ancak bizim için
fısıltı gazetesi çok önemlidir. Bu yüzden
mutluluklarını başkalarıyla
paylaşırlarsa çok mutlu oluruz” dedi. 

1 Mayıs’tan itibaren İzmir Şehir Tiyatroları’nda

yönetmen Orhan Alkaya’nın yorumuyla sahnelenen

“Yolcu” yola çıktı. Büyük bir heyecanla oyunu anlatan

yönetmen Alkaya “İzleyiciler oyundan çıktıktan sonra

kendilerini daha yüksek bir yerde hissedecekler”

diyerek seyircideki etkiyi yorumladı

‘Büyük usta’nın ‘Yolcu’su
bir bağımsızlık öyküsü…

Orhan 
Alkaya
Orhan 
Alkaya
Orhan 
Alkaya
Orhan 
Alkaya
Orhan 
Alkaya
Orhan 
Alkaya
Orhan 
Alkaya
Orhan 
Alkaya
Orhan 
Alkaya

Foto: Kadir İncesu 
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Taze meyve sebze ve meyve sebze mamulleri dış satımının yüzde 23’ünü üstlenen
Ege Yaş Meyve Sebze İhracatçıları Birliği, katkı sağlayan üyelerini ödüllendirdi

İHRACATIN YILDIZLARI
Ege’nin gurur tablosu

Egetelgraf.com’dan Safanur
Öztürk’ün haberi

Ege Yaş Meyve Sebze
İhracatçıları Birliği’nin 2023 yılı
Olağan Mali Genel Kurul
Toplantısıyla birleştirilen
“İhracatın Yıldızları Ödül
Töreni”nde yaş meyve sebze ve
meyve sebze mamulleri
sektörlerinde en çok ihracat yapan
5’er firma ödüllerini aldı. 10 firma
2023 yılında Türkiye’de 325 milyon
dolar döviz kazandırırken, Ege Yaş
Meyve Sebze İhracatçıları
Birliği’nin 1 milyar 330 milyon
dolarlık ihracatına yüzde 25 katkı
sağladılar. Mali Genel Kurul’da
konuşan Ege İhracatçı Birlikleri
Koordinatör Başkan Yardımcısı ve
Ege Yaş Meyve Sebze İhracatçıları
Birliği Başkanı Hayrettin Uçak,
“Birliğimiz, sizlerin sayesinde 2023
yılı sonunda da ihracat rekoruna
imza attı ve yüzde 7’lik artışla 1
milyar 330 milyon dolarlık ihracatı
kayıt altına aldı. 805 üye
firmamızın 128 ülke ve bölgeye,
100’ün üzerinde farklı ürün
grubunda dünyanın her bir
köşesine yaptıkları ihracat

hepimizin göğsünü kabarttı. Siz
değerli üyelerimizi bu başarınızdan
dolayı kutluyor ve canı gönülden
tebrik ediyorum” diye konuştu.

‘HIZ KESMEDEN DEVAM’
Ege Bölgesi olarak, Türkiye’nin

meyve sebze mamulleri
ihracatından yüzde 42 pay
aldıklarını ve Türkiye lideri
oldukları bilgisini veren Uçak,
2024 yılında Meyve Sebze

Mamulleri sektöründe son derece
önemli bir tanıtım atağı olan
“Turquality Projesi”ni hayata
geçireceklerini de müjdeledi. Taze
meyve sebze ve meyve sebze
mamulleri sektörlerindeki ihraç
ürünlerinin tanıtımı ve pazarlaması
için fuar ve heyet etkinliklerine de
hız kesmeden devam ettiklerini de
aktaran Uçak, “Yurt içinde de
sürdürülebilirlik stratejimiz
kapsamında üretimin kalite ve

miktarının devamlılığı, kalıntısız
ürün yönetiminin sağlanması için;
“Kullandığımız Pestisitleri
Biliyoruz”, “Gıda Kayıplarının
Tespiti” ve “Akdeniz Meyve Sineği
ile Biyoteknik Mücadele”
projelerimizi kesintisiz sürdürdük.
Bu ay başında, ilki büyük ilgi gören
ve gelecek nesilleri tarımsal
faaliyetlere teşvik eden “Üçüncü
Kuşak Tarım Girişimciliği Eğitim
Programı”nı yeniden başlattık”
dedi.
BÜTÇE DE BELİRLENDİ

Ege Yaş Meyve Sebze
İhracatçıları Birliği’nce
düzenlenen “İhracatın Yıldızları
Ödül Töreni”nde taze meyve sebze
kategorisinde birinciliği, bu
sektörde uzun yıllardır Türkiye
ihracat şampiyonu olan Uçak
Kardeşler Gıda Anonim Şirketi
kazandı. Meyve sebze mamulleri
sektöründe ihracat şampiyonu ise
Treko Gıda Sanayi Anonim Şirketi
oldu. Ege Yaş Meyve Sebze
İhracatçıları Birliği’nin 2024 yılı
bütçesi de 58 milyon 550 bin lira
olarak kabul edildi.

Arkas Otomotiv bünyesinde
faaliyete geçen yeni Alfa Romeo
ve Jeep bayiliği, düzenlenen
törenin ardından hizmete açıldı.
Gaziemir’de yer alan entegre
tesisin açılış töreninde,  Arkas
Otomotiv CEO’su Can Yıldırım
ve Arkas Otomotiv üst yönetimi,
Koç Holding Otomotiv Grubu
Başkanı Haydar Yenigün, Tofaş
CEO’su Cengiz Eroldu ve Alfa
Romeo- Jeep Marka Direktörü
Özgür Süslü ile çok sayıda
davetli yer aldı. Alfa Romeo ve
Jeep markalarının yeni kurumsal
kimliğine uygun tasarım ve
standartlarda inşa edilen yeni
entegre tesis, dijital donanımları
ve ürünlerin rahatlıkla
deneyimlenebileceği, premium
atmosferiyle müşteri ihtiyaçlarını
en iyi şekilde karşılamaya
hazırlanıyor. Satış sonrası
hizmetleri de verecek olan tesis,
aynı zamanda ikinci el

operasyonlarıyla birlikte
müşterilerin farklı ihtiyaçlarını
tek noktadan karşılayacak. Arkas
Otomotiv CEO’su Can Yıldırım,
“Alfa Romeo ve Jeep
markalarını bünyemize
katmaktan mutluluk duyuyoruz.
Ailemizin her geçen gün
büyümesi bizim için gurur verici.
Bu iş birliğinin uzun yıllara
yayılmasını diliyoruz. 

Son trendlere uygun bir
şekilde tasarladığımız bu entegre
tesiste uzman ekiplerimizle
birlikte Alfa Romeo ve Jeep
tutkunlarının her zaman
hizmetindeyiz” dedi. Alfa
Romeo ve Jeep Marka
Direktörü Özgür Süslü de her iki
markanın yeni bayilikleri için
heyecan duyduklarını belirterek,
“Çok amaçlı showroomumuz
dijital uygulamalar ile
hizmetlerinde fark yaratacak”
dedi. (Haber Merkezi)

Dış ticaret açığı
azalmaya devam

Sanayi ve Teknoloji Bakanı
Mehmet Fatih Kacır, ilk çeyrekte yıllık
ihracatın koydukları hedefe
ilerlediklerinin göstergesi olduğunu
bildirdi. Kacır, "Sanayimizin teknoloji
düzeyini yükseltmeye, verimlilik
odaklı adımlarla rekabet gücünü
artırmaya devam edeceğiz. 2024 yılı
ilk çeyreğinde yıllık ihracatımızın
257,6 milyar dolara ulaşması,
hedeflerimize ilerlediğimizi
gösteriyor. Dış ticaret açığımız
azalmaya devam ediyor" ifadelerini
kullandı. (AA)

Çare, üretimde
sürdürülebilirlik

Pamuğun, 2023 sezonunda hem
ekim alanlarında hem de üretim
rekoltesinde düşüş yaşandı. Deprem
ve iklim koşullarının da üretimi
vurduğu pamukta, bir önceki sezona
göre üretim maliyetleri de yüzde 68
arttı, 1 kilogram pamuğun maliyeti 24
lira oldu. IPUD Yönetim Kurulu üyesi
Fuat Tanman “Üretimde kayıpların en
az yaşanması için tek çare pamuğun
sürdürülebilir tarım yöntemleri ile
sağlanması” dedi. (Haber Merkezi)

Güçlü iş birliği fark yaratacak

Papaz eriğinde
hasat zamanı

Manisa'nın Turgutlu ilçesinde
yetişen, bol sulu olması, iriliği,
sertliği ve üzerindeki buğusuyla diğer
erik türlerinden ayrılan Dumanlı
Papaz Eriği’nde hasat başladı. Geçen
yıla göre rekoltenin daha yüksek
olduğu Dumanlı Papaz Eriği
Turgutlu’dan Türkiye’nin her yerine,
Avrupa'ya, Dubai'ye ve Katar'a
gönderiliyor. Dumanlı Papaz Eriği
bahçede 30-40 lira arasında fiyatı
değişirken kalitesine göre hal çıkışı
60 ila 100 TL arasında değişiyor. (İHA)

İzmir Ticaret Odası, İspanya’nın
Barcelona şehrinde düzenlenen Seafood
Global Uluslararası Deniz Ürünleri ve
Balıkçılık Fuarı’na çıkarma yaptı. Yönetim
Kurulu Başkanı Mahmut Özgener,
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Emre
Kızılgüneşler, Yönetim Kurulu üyeleri
Abdullah Salkım, Mehmet Şahin Çakan ve
Serdar Gökhan Arıkan’ın eşlik ettiği 20
kişilik heyet, 87 farklı ülkeden katılımcı ve
150 ülkeden ziyaretçiyi bir araya getiren
fuarda İzmir’i temsil etti. Başkan Özgener
ve heyet, Barselona Başkonsolosu Selen
Evcit’i ziyaret etti. Ziyarette İzmir Ticaret
Odası’nın projeleri ve fuar destekleri
hakkında bilgilendirme yapıldı. İzmir

Ticaret Odası olarak İzmir’de fuarlara
yönelik gerçekleştirilen her türlü
çalışmayı desteklemeyi, yeni fuarlar
kazandırılması için çabalamayı, fuarlara
yabancı katılımını artırmayı ve teşvikleri
çeşitlendirerek daha fazla üyeye fuar
desteği sunmayı görev edindiklerini ifade

eden Özgener, “Desteklerimiz yalnızca
maddi teşviklerle kısıtlı kalmasın,
fuarlarda üyelerimizin aynı zamanda
fiziksel olarak da yanında olalım istedik.
Bu kapsamda, Barselona’da düzenlenen
Seafood Global Uluslararası Su Ürünleri
ve Balıkçılık Fuarı’na sektörde faaliyet
gösteren üyelerimizle bir ziyaret
organizasyonu gerçekleştirdik.
Organizasyona katılan üyelerimizin
yanında olmak amacıyla fuara Yönetim
Kurulu Üyelerimizle katıldık. Aynı
zamanda fuarda stant açan üyelerimizin
stantlarını ziyaret ettik, Odamızın güç ve
desteğini kendilerine hissettirdik” dedi.
(Haber Merkezi)

İzmir Ticaret Odası’ndan “Seafood” çıkarması
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Mehmet
Fatih Kacır

Hayrettin
Uçak
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Sağlığınız için şok 
diyetlerden kaçının!
Kış aylarında gece yemelerinin artması fazla kiloları da pek çoğumuz için
kaçınılmaz kıldı. Ancak kolları sıvayarak yaza kilolardan arınmış girmek mümkün! 

Beslenme ve diyet uzmanı
Nilay Kayım “Gece tüketilen
atıştırmalıklar, fast- food gıdalar,
su tüketiminin azalıp çay, kahve
tüketiminin artması vücutta
ödem, yağ oranı ve kilo artışına
yol açıyor. Ancak bazı basit ama
etkili önlemlerle metabolizmayı
canlandırmak ve fazla kilolardan
kurtularak yaza sağlıklı ve formda
girmek zor değil. Sağlığa ciddi
zararlar verebildiğinden şok
diyetlerden ise kesinlikle
kaçınmak gerekir” diyor. 

YAĞ TÜKETİMİ
Diyet dediğimizde aklımıza

yağ tüketimini tamamen
sıfırlamak gelmemeli! Ancak fast
food, paketli gıdalar ve
kızartmalar gibi yüksek doymuş
yağ oranı fazla olan besinlerden
kaçınmak gerekir. Diyete bu tip
gıdalar yerine ceviz, fındık,
avokado, zeytinyağı gibi gıdaların
eklenmesi, sanılanın aksine
ağırlık kaybını
kolaylaştırmaktadır.  Yağ yakımı
metabolizmasında karbonhidrat
alımının önemi büyüktür. Özel
diyetler haricinde karbonhidrat
içeren gıdaları diyetten
kontrolsüzce çıkarmak; daha
fazla acıkma hissi, tatlı isteği ve
porsiyonlarınızın büyümesine
neden olabilir. Beslenmenize lif
içeriği yüksek sağlıklı
karbonhidratları (bulgur,
karabuğday, kurubaklagiller, tam
buğday makarna, yulaf vb.)

porsiyon
kontrolü
yaparak
eklemeli; kilo
alımına neden olan karbonhidrat
içeren besinleri (tatlı, şeker,
meyve suları, hamurişi vb gıdalar)
diyetten çıkarmalısınız. Yetersiz
protein alımı; metabolizma hızı
ve kas sentezini azaltmakta,
ödem artışına neden olmaktadır. 

HAREKET
Hava sıcaklıklarının artışı

daha az hareket etmek için
ürettiğimiz bahaneleri de
azaltmış oluyor. Hareket etmek
metabolizmayı hızlandırmakta,
hormonal değişimler ile diyete
motivasyonu artırmaktadır.
Dünya Sağlık Örgütü, haftalık en

az 150-300 dakika
orta yoğunlukta
fiziksel aktiviteyi

önermektedir.
Haftada en az üç gün

bir saat tempolu yürüyüş
yapmaya özen gösterin.

‘BOL SU İÇİN’
Günlük sıvı ihtiyacınız ağırlık

(kg) x 30-35 ml’dir. Ancak bu
tüketime kafein içermesi
nedeniyle çay ve kahveyi dahil
etmemelisiniz. Kafein, diüretik
etki yaratarak vücudunuzu susuz
bırakmaktadır. Günlük ihtiyacınız
olan sıvı miktarını almanız
metabolizmayı hızlandırmakta,
ödem atımını sağlayarak vücudu
toksinlerden arındırmaktadır.
Beslenme ve Diyet Uzmanı Nilay

Kayım
“Çok düşük kalorili veya tek tip
gıdaları içeren şok diyetler kas ve
sıvı kaybına neden olmaktadır.
Tartıda hızlıca eksilen o rakamlar
aslında yağ kaybını
yansıtmamaktadır. Ayrıca bu
amaçla kontrolsüz bir şekilde
kullanılan besin destekleri ise
karaciğer ve böbrekler başta
olmak üzere sağlığa ciddi zararlar
verebilme hatta hayati riske bile
yol açabilmektedir. Bu nedenle
şok diyetlerden kesinlikle uzak
durun” diyor. (Haber Merkezi)   

Ege Üniversitesi
Rektörü Prof. Dr. Necdet
Budak, Karşıyaka Sağlık
Bilimleri Fakültesi Suat
Cemile Balcıoğlu
Yerleşkesi’ni ziyaret etti.
Sağlık Bilimleri Fakültesi
Akademik Kuruluna
katılan Rektör Prof. Dr.
Budak, fakültenin
akademik faaliyetlerini ve
bilimsel projelerini
değerlendirdi.
Öğrencilerin projelerinin
sergilendiği Bilim
Şenliği’nin açılışını yaptı.
Öğrenci projelerinin
sergilendiği bilim
stantlarını gezen Budak,
genç sağlıkçıların
hazırladıkları projelerle
ilgili bilgi aldı. Rektör Prof.
Dr. Budak, “Bildiğiniz gibi
21. yüzyılın değişen
dinamikleri ile birlikte
yükseköğretim

kurumlarının üstlendikleri
işlevler; yeni stratejiler ve
iş birlikleri çerçevesinde
ciddi bir dönüşüme
uğramıştır. Bu anlamda
üniversitemizde
öğrenimlerine devam eden
öğrencilerimizin Ar-Ge
kültürü kazanmaları için
bilim üretme ekosistemini
başarılı bir şekilde
oluşturarak sürdürülebilir
hale getiriyoruz. Türk

yükseköğrenimine örnek
uygulamalar kazandıran
tam akredite öğrenci
odaklı bir araştırma
üniversitesi olarak
öğrencilerimizin
projelerini en verimli
şekilde hayata geçirmeleri
ve gerekli desteği almaları
adına Araştırma Odaklı
Öğrenci Merkezini (AROM)
kurduk” dedi. 
(Haber Merkezi)
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“Öğrencilerimize Ar-Ge 
kültürü kazandırıyoruz”
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UETS: 25949-47663-26058
www.egetelgraf.com

YAYIN TÜRÜ: Yerel Süreli Yayýn
Bu Gazete Basýn Meslek Ýlkelerine  uymaya söz

vermiþtir
Gazetemiz AA, İHA, DHA haber ajansları abonesidir.

Pazar günleri ve dini bayramlarda yayınlanmaz.

Spor Müdürü
CANER  TOK

Görsel Yönetmen
MEHMET GÜÇLÜ GÜLER

Haber Koordinatörü
NİHAT AK

Haber Müdürü
HAKAN SERBEST        

Magazin Müdürü
YUNUS EMRE ÇINAR

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
İ. KAZIM  ERKMEN

Genel Yayýn Yönetmeni
AYLİN SUPHANDAĞLI

Tükürük azalması 
daha sık görülüyor!
Yaşlanmayla ile birlikte ağız ve diş problemlerinin daha
yaygın hale geldiğini kaydeden uzmanlar, diş eti
hastalıkları, diş çürümesi, tükürük azalması ve ağız

kuruluğu gibi problemlerin de daha sık
görüldüğünü söylüyor. Diş hekiminin yaşlı
bireylere özel beslenme önerileri, ağız hijyeni
teknikleri ve ağız kuruluğu gibi problemler
için çözümler sunabileceğini vurgulayan Prof.

Dr. İbrahim Berk Bellaz, “Yaşlı bireylerin
en az yılda 2 kez diş muayenesi ve
kontrolünden geçmesi öneriliyor. Diş eti
hastalığı veya diyabet gibi kronik
hastalığı olan yaşlı bireylerin daha sık
diş hekimine gitmesi gerekebilir” dedi.
(Haber Merkezi)

Bebek isteyen 
çiftlere öneriler

Kınay: Okumayı ve 
yazmayı bırakmayın 

Jinekolog Kağan Açıkgözoğlu doğurganlığı
etkileyen faktörlere dikkat çekerken, hamile
kalmada sperm ve yumurta kalitesinin, sperm
ve yumurta kalitesinde de beslenmenin önemli
rolü olduğunu söyledi. Erkeklerin sperm
sayısını ve sağlıklarını iyileştirmek için
yapabilecekleri pek çok şey olduğunu belirten
Uzm. Dr. Akıçgözoğlu, “Kadınlar hayatı boyunca
oluşacak tüm yumurta sayısı genetik olarak
belirlenmiş olarak dünyaya gelirler. Sonradan
bu sayıyı artıracak önlemler alamazlar. Ancak
yumurtalarının kalitesini iyileştirmek ve bunu
yaparak doğal olarak gebe kalmayı
kolaylaştırmak için atabilecekleri adımlar var”
diye konuştu. (Haber Merkezi)

Karabağlar Belediye Başkanı Helil Kınay,
hayatının bir bölümünü Karabağlar’da
geçirerek eserlerinin bir kısmını burada
kaleme alan Reşat Nuri Güntekin’in
anısını yaşatmak için Çalıkuşu
Mahallesi’nde bulunan çocuk kitaplığında
düzenlenen “En Çok Kitap Okuyan Çocuk
Ödül Töreni”ne katıldı.  Başkan Kınay, 23
Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk
Bayramı’nı kutlarken bu coşkuya ortak
olduklarını belirterek, geleceğin en
önemli parçası olan çocukların; okuyan,
dinleyen ve sorgulayan bir geleceğin
içerisinde birlikte olmanın çok değerli
olduğunu ifade etti. Başkan Kınay,
Karabağlar’da okumaktan, yazmaktan,
sözlerini paylaşmaktan, kültürden ve
sanattan vazgeçmeden tüm bu değerleri
büyüteceklerini söyledi. Aydınlık
Türkiye’yi, Ulu Önder Mustafa Kemal
Atatürk’ün gösterdiği yolda birlikte
yürüyeceklerini vurgulayan Başkan Kınay,
çocuklarla birlikte şarkılar söyleyip
eğlendikleri konserler ve etkinlikler
düzenlemek istediklerini ifade etti. Kınay,
çocuklardan daha çok kitap okumak,
yazmak ve okuduklarını arkadaşlarıyla
paylaşmaktan vazgeçmeme sözü aldı.  
(Haber Merkezi)
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İzmir İl Milli Eğitim Müdürlüğü ile Tüm Akıl
ve Zekâ Oyunları Federasyonu
işbirliğinde Türkiye Akıl ve Zekâ
Oyunları Turnuvası'nın 6. İzmir İl Finali,
Şehit Prof. Dr. İlhan Varank Anadolu
İmam Hatip Lisesi'nde gerçekleştirildi.
Büyük çekişmelere sahne olan il
finaline; İzmir İl Milli Eğitim Müdürü Dr.
Ömer Yahşi, Karşıyaka İlçe Milli Eğitim
Müdürü Kadir Kadıoğlu, Tüm Akıl ve
Zekâ Oyunları Federasyonu komisyon
üyeleri, öğretmen, öğrenci ve veliler
katıldı. Turnuvaya 30 ilçenin ilkokul
kategorisinde mangala, pentago,
equilibrio, q-bitz, küre, oyunlarında
birinci olan 142 öğrenciyle ortaokul
kategorisinde mangala, reversi,
pentago, kulami ve küre oyunlarında
birinci olan 140 ortaokul öğrencisi
olmak üzere 7 oyun kategorisinde
yarışan toplam 282 öğrenci katıldı.
Turnuva sürecinde öğrencilerin oynadığı
masalarda görev yapmak üzere eğitimli
130 hakem ve bu öğrencilere
danışmanlık yapan 120 danışman
öğretmen görev aldı.(Haber Merkezi)
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Özel Bakım Merkezlerinde kalan engelliler için 28 kalem giyim malzemesi alımı mal
alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale usulü ile ihale
edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.  İhaleye
ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2024/541106
1-İdarenin
a) Adı : AİLE VE SOSYAL HİZMETLER İL MÜDÜRLÜĞÜ AİLE 

VE SOSYAL HİZMETLER BAKANLIĞI BAKAN 
YARDIMCILIKLARI

b) Adresi : GAZI BULVARI K:2-7 NO:97 ÇANKAYA KONAK/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası : 2324463352 - 2324415305
ç) İhale dokümanının 
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : Özel Bakım Merkezlerinde kalan engelliler için 28 kalem

giyim malzemesi alımı
b) Niteliği, türü ve miktarı : 28 kalem giyim malzemesi alımı

Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim 
edileceği yer : Aile ve Sosyal Hizmetler İl Müdürlüğü Gazi Bulvarı 

No:97 K:7 Çankaya/Konak/İzmir
ç) Süresi/teslim tarihi : Sözleşmeye müteakip (izleyen) 30 gün içerisinde 

ürünler teslim alınacaktır. Muayene ve kabul işlemlerine
yönelik düzenlemede, mal alımlarına ilişkin muayene ve
kabul işlemlerini düzenleyen yönetmelik hükümleri 
esas alınacaktır.

d) İşe başlama tarihi : 01.06.2024
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati : 20.05.2024 - 11:00
b) İhale komisyonunun 
toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres) : İzmir Aile ve Sosyal Hizmetler İl Müdürlüğü Gazi Bulvarı

No:97 K:2-7 Çankaya/Konak/İZMİR
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken
kriterler:
İdare tarafından mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir.
İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 180 (YüzSeksen) takvim
günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                         (Basın: 2025327)

GİYİM VE GİYİM EŞYASI SATIN ALINACAKTIR
AİLE VE SOSYAL HİZMETLER İL MÜDÜRLÜĞÜ

AİLE VE SOSYAL HİZMETLER BAKANLIĞI BAKAN
YARDIMCILIKLARI
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Türkiye'nin en köklü kulüplerinden Karşıyaka, 6 senedir kurtulamadığı 
TFF 3'üncü Lig'den çıkmak için Play-Off maratonuna bugün başlıyor 

3'ÜNCÜ Lig 2'nci Grup'ta normal sezonu
üçüncü sırada bitirerek 4 sezon sonra ilk kez
Play-Off oynamaya hak kazanan İzmir
temsilcisi, ilk turda eşleştiği Anadolu
Üniversitesi'ni konuk edecek. Alsancak
Mustafa Denizli Stadı'ndaki yeşil-kırmızılılar
için tarihi maçın başlama düdüğü saat
20.00'de çalacak. Karşıyaka taraftarları
günler öncesinden satışa çıkan biletlere
büyük ilgi gösterirken, stadın yine tıklım
tıklım dolması bekleniyor. Karşıyaka'da

sakatlıkları süren Yasin Ozan, Ferdi Burgaz
ve Sefa Küpeli ise maçta forma giymeyecek.
Grupta 39 puanla Play-Off'a son bileti alan
rakibiyle sezon içinde deplasmanda oynadığı
ilk maçı öndeyken son anlarda 3-2 kaybeden
Karşıyaka, İzmir'deki rövanşı yine son
dakikada 1-0 kazanmıştı. 

Karşıyaka yönetimi Play-Off maratonu
öncesi takımın Çiğli Selçuk Yaşar
Tesisleri'ndeki antrenmanını ziyaret etti.
Başkan İlker Ergüllü, Başkan Vekili Mustafa

Karabağlı, Futbol Şube Başkanı Mustafa
Taşova, yönetim kurulu üyeleri Bülent
Kural, Rıdvan Gürgönül ve Celalettin
Doğanalp, A takım yöneticileri Oktay Yeşil,
Mustafa Giray ve kulüpte büyük başarılara
imza atan eski teknik direktörlerden
Hüseyin Hamamcı takımla bir araya 
gelip moral verdi. 

Karşıyaka yönetimi, camiayla birlikte
bugün saat 13.00'te Mavişehir'deki yeni
kulüp merkezinde açıklama yapacak. (DHA)
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1’İNCİ Lig’de geçen hafta
evinde Gençlerbirliği’ni 2-0
yenerek 2 sene sonra Süper
Lig’e dönmeyi garantileyen
Göztepe, yeni sezon planlarına
da erken başladı. Süper Lig’de
güçlü ve kaliteli bir kadroyla
mücadele etmeyi planlayan
sarı-kırmızılılar Nijeryalı golcü
Paul Onuachu’yu transfer
etmek için kolları sıvadı. Şu an
Trabzonspor’da kiralık olarak
forma giyen, bonservisi ise
Göztepe ile birlikte Sport
Republic şirketinin yönettiği
İngiltere ekibi Southampton’da
olan Onuachu’nun yeni
sezonda takıma
kazandırılacağı ifade edildi.

LIS İLE DEVAM
Trabzonspor’la 30 Haziran

2024 tarihinde sözleşmesi
sona erecek 29 yaşındaki
futbolcunun kariyerine Süper
Lig’de devam etmek istediği
de bildirildi. İlk bombayı
Onuachu’yu kadroya dahil

ederek patlamaya
hazırlanan İzmir ekibinin,
yine bonservisi
Southampton’da olan
kaleci Mateuzs Lis’le de
yeni sezonda yola devam
edeceği vurgulandı. Bu
sezon Trabzonspor
formasını 18 maçta
terleten Paul
Onuachu 12 gol
attı. Bordo-
mavililerin son
olarak 2-0
geriden gelip 4-2
kazandığı
Gaziantep FK
maçında forma
giyen Onuachu hat-trick
yaparak karşılaşmaya
damga vurdu. Göztepe'nin
Süper Lig'e çıkmasında
en büyük pay
sahiplerinden biri olan
Lis ise Türkiye'de
profesyonel liglerin en
az gole geçit veren
kalecisi oldu. (DHA)

ADALET BAKANLIĞINDAN 
Menderes 1. Asliye Hukuk Mahkemesinin 2017/198 Esas,

2019/449 karar sayılı dosyasının kaybolduğu anlaşıldığından, 4473
sayılı Yangın,Yersarsıntısı, Seylap veya Heyelan  Sebebiyle
Mahkeme ve Adliye Dairelerinde Ziyaa Uğrayan Dosyalar Hakkında
Yapılacak Muamelelere Dair Kanun hükümlerinin söz konusu dosya
için uygulanmasına ve anılan Kanun hükümleri gereğince işlem
yapılmasına karar verildiği ilan olunur.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                     (Basın: 2025320)
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TFF 2'nci Lig Beyaz Grup'ta
son olarak deplasmanda
Karacabey Belediyespor'la
2-2 berabere kalan
Altınordu'da orta saha
oyuncusu Sami Satılmış'ın
gol hasreti sona erdi. Bu
sezon ilk yarıda iç sahada
oynanan Nazilli
Belediyespor ve
Kırklarelispor
karşılaşmalarında gol
sevinci yaşayan 19 yaşındaki
futbolcu, Karacabey filelerini
sarsarak ikinci devredeki ilk
gol sevincini yaşadı.

Toplamda 3 gole ulaşan
Sami, 22 Ekim'de
Kırklarelispor'a attığı golden
190 gün sonra topu 3 direk
arasından geçirmeyi
başardı. Kırmızı-lacivertli
formayla 2021-22 sezonunda
1'inci Lig'de 24 maçta 3 gol
atan genç futbolcu, takımının
küme düştüğü geçen sezon 6
karşılaşmada şans bulmuş
ve kadro dışı kalmıştı. Sami
bu sezon 2'nci Lig'de 34
maçta 27 kez ilk 11'de 
forma giydi. (DHA)
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KORTEJLE BAŞLIYOR
Bir yandan tarım üreticisini desteklerken bir yandan

da yerel lezzetleri dünyaya tanıtarak İzmir
turizmine katkı sağlamayı hedefleyen
Uluslararası Urla Enginar Festivali, “Enginar tüm
kalbiyle sizi çağırıyor” davetiyle başladığı
yolculukta yarın 10’uncu kez dünyaya kapılarını
açıyor. Hazırlıkların tüm hızıyla sürdüğü
uluslararası festival kortejle başlayacak. 

YENİ TÜRKÜ GELİYOR
Birbirinden güzel enginar lezzetlerine yöresel

yemeklerin eşlik edeceği, atölyeler, söyleşiler,
müzik dinletileri ve özel etkinliklerle
zenginleşecek festivalde Yeni Türkü de sahne
alacak. Urla’nın kadim mutfak kültürüne hakim
kadınların hazırlıklarına başladığı sağlıklı ve
doğal yiyeceklerin yanı sıra emeği, göz nuru
ürünler ziyaretçilerle buluşacak. (Haber Merkezi)

Yarın başlayacak Uluslararası Enginar Festivali’nin
hazırlıkları sürüyor. Urla’nın kadim mutfak kültürünün
sergileneceği etkinlikler Yeni Türkü konseriyle taçlanacak

SEDDÜLBAHİR’İN
RUHUNA ÖZEL
İtilaf devletlerinin ilk bombaladığı ve ilk şehitlerin verildiği Seddülbahir Kalesi,
dünyanın en prestijli mimarlık ödüllerinden Architizer A+ Awards’da finale kaldı
İtilaf devletlerinin ilk bombaladığı ve ilk şehitlerin verildiği Seddülbahir Kalesi,
dünyanın en prestijli mimarlık ödüllerinden Architizer A+ Awards’da finale kaldı
İtilaf devletlerinin ilk bombaladığı ve ilk şehitlerin verildiği Seddülbahir Kalesi,
dünyanın en prestijli mimarlık ödüllerinden Architizer A+ Awards’da finale kaldı
İtilaf devletlerinin ilk bombaladığı ve ilk şehitlerin verildiği Seddülbahir Kalesi,
dünyanın en prestijli mimarlık ödüllerinden Architizer A+ Awards’da finale kaldı
İtilaf devletlerinin ilk bombaladığı ve ilk şehitlerin verildiği Seddülbahir Kalesi,
dünyanın en prestijli mimarlık ödüllerinden Architizer A+ Awards’da finale kaldı
İtilaf devletlerinin ilk bombaladığı ve ilk şehitlerin verildiği Seddülbahir Kalesi,
dünyanın en prestijli mimarlık ödüllerinden Architizer A+ Awards’da finale kaldı
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Gelinler, ‘gelincik’
tarlasına akın etti

TARİHİ BİR DEĞER
Çanakkale Savaşları’nın yaşandığı

Tarihi Gelibolu Yarımadası’nda bir
asır sonra restorasyon
çalışmalarıyla ayağa kaldırılan,
Çanakkale Boğazı’nı geçmek
isteyen itilaf devletlerinin 3 Kasım
1914’te ilk bombaladığı yer olan ve
ilk şehitlerin verildiği Seddülbahir
Kalesi, dünyanın en prestijli
mimarlık ödüllerinden Architizer
A+ Awards’da finale kaldı. 

5 ADAY ARASINDA
New York merkezli Architizer A+

ödüllerinin tipoloji kategorileri
içerisinde “Kültürel Yapılar” başlığı
altında yer alan müze ödüllerinde
genel tasarım açısından en iyi
bağımsız müze yapılarına verilen
ödülde 5 aday arasına kalarak
finalist olan “Seddülbahir Kalesi
Müze Yapısı” için oylama 10 Mayıs’a
kadar sürecek. (İHA)

GÜZEL ANILAR
Nisan-mayıs aylarında Menteşe
Ovası’nda boş ve ekili tarlalarda çıkan
gelincik çiçekleri, fotoğraf tutkunlarının
uğrak noktası oldu. Gelincik tarlaları
çiftlere de evsahipliği yapıyor. Gelin ve
damatlar anılarına ekleyebilecekleri
eşsiz ‘gelincik tarlası’ hatırası fotoğraf
ve video çekimi yaptırıyor.

TAM DA MEVSİMİ
Fotoğrafçı Saniye Musacalı,
“Çiftlerimiz bize hep güzel yerleri
soruyor. Aklımıza gelen en güzel ve
en doğal yerlerden birisi de burası.
Gelincikler bu mevsimde çok güzel
oluyor. Biz buraya geldiğimizde çok
güzel kareler yakalıyoruz” diye
konuştu. (İHA)

Göçerlerin zorlu
yolculuğu başladı

Yelken yarışından
başarıyla döndüler

Yaşar Üniversitesi Yelken Takımı, bu yıl
13'üncüsü düzenlenen Jimmy Key
Universail Yelken Yarışları’nda iki
kategoride zirvede yer aldı. Urla
İskele’de toplamda 8 kategoride
gerçekleşen
yarışa, 18
üniversiteden
27 takım
katıldı.
Kairos ve Hit
Sailing adlı
iki tekneyle
yarışan Yaşar
Üniversitesi
Yelken Takımı, IRC A 2 ve IRC B 1
kategorilerinde birincilik ödülünü
kazandı. Jimmy Key Universail
Yelken Yarışları’na, takımı
desteklemek adına; Yaşar
Üniversitesi Mütevelli Heyet Başkanı
Ahmet Yiğitbaşı, Yaşar Holding
Yönetim Kurulu Başkan Vekili İdil
Yiğitbaşı ve Rektör Prof. Dr. Levent
Kandiller katıldı.  (Haber Merkezi)

Sevimlilikleriyle
renk katıyorlar

Anadolu bozkırlarında en çok görülen
kemirgen türleri arasında yer alan ve
yer sincabı olarak da bilinen
gelengiler, sürülmüş toprak yapısında
yuvalanamadıklarından ve ağaçlık
alanlarda da yaşamlarını
sürdüremedikleri için meraları yaşam
alanları olarak tercih ediyor. Toprakta
açtığı deliklerden gün boyu girip
çıkarken görülen gelengiler sevimli

görünümleri ile doğaya
renk katıyor. Boyları

18-24 santimetre
arasında değişen
gelengillerin
kürkleri
sincaplarınkinden
daha sert ve kaba.

Vücutlarının üst
tarafı sarımtırak

kahverengimsi veya
sarımtırak siyah, alt tarafı

sarımsı kirli beyaz, yan tarafları ise
açık renkte. Çeneleri ve gerdanları
beyaz. Başları uzunca, geniş ve üstten
basık, alınları burunlarına doğru
daralıyor. Kulakları ise küçük ve geriye
doğru kıvrık. (AA)

Her yıl Iğdır ve Bitlis başta olmak üzere çevre illerden
besicilerin yaz aylarında hayvanlarını otlatmak için
getirdiği Ağrı'daki yüksek rakımlı yaylalarda,
havaların ısınmasıyla karlar da eriyor. Iğdır'da

yaşayan göçerler, doğanın
canlanmaya başladığı Ağrı'nın

yaylalarına küçükbaş hayvan
sürülerini getirmek için
hazırlıklarını tamamlayıp
yola çıktı. Zorlu yolculukta

koyun ve kuzu sesleri
yankılanıyor. (AA)
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